
 

 

J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
Készült a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testületének  
2020. február 27-én – csütörtökön - de. 9,00 órakor megtartott  
n y i l v á n o s   ülésérıl. 
 
A képviselı-testület ülésének helye: a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal Díszterme 
 
Jelen vannak a képviselı-testületi ülés megkezdésekor: Szólláth Tibor polgármester, Dr. 
Csiszár Imre, Nagyné Juhász Krisztina, Ötvös Attila, Dózsa Miklós, Nagyné Legény Ildikó, Bódi 
Judit, Dr. Éles András, Oláh Miklós, Török István, Bakó Sándor, Kállai Zsolt képviselık 
 
A Hivatal részérıl jelen vannak: Dr. Kiss Imre jegyzı, Maginé dr. Csirke Erzsébet aljegyzı, Dr. 
Szombati Ágnes önkormányzati és igazgatási irodavezetı, Kiss György közgazdasági irodavezetı, 
Varga-Magi Boglárka városfejlesztési és üzemeltetési irodavezetı, Csegöldiné Tóth Erzsébet 
adóügyi csoportvezetı, Pálócziné Tóth Mária költségvetési csoportvezetı, Jóna-Reszegi Alexandra 
Anikó jegyzıkönyvvezetı, Jenei László informatikus 
 
A napirendi pontokhoz meghívottként jelen voltak még: 
 
a  13.) napirendi pont tárgyalásánál: Kovács Zsolt, egészségvédelmi tanácsnok 
a  20.) napirendi pont tárgyalásánál: Gélák Pál, a Hajdúnánási Holding Zrt.  vezérigazgatója 

Szilágyi Erzsébet, a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. 
ügyvezetıje 

  
A képviselı-testületi ülésen részt vett még a Hajdúnánási Televízió három munkatársa és a 
Választókerületi Televízió egyik munkatársa.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr köszöntötte a képviselı-testület tagjait, az ülésen megjelenteket. 
Megállapította, hogy a képviselı-testület 12 fı jelenlétével határozatképes és azt megnyitotta.  
 
Ezek után jegyzıkönyv-hitelesítı személyére kért javaslatot. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr Oláh Miklós képviselı urat javasolta jegyzıkönyv-hitelesítınek. 
 
(A teremben levı Oláh Miklós képviselı úr jelezte, hogy a felkérést elfogadja.) 
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület Oláh Miklós képviselı urat, mint jegyzıkönyv-hitelesítıt 11 igen szavazattal, l 
tartózkodással (Oláh Miklós) - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
Javasolta, hogy a képviselı-testület a meghívóban közölt napirendek közé vegyen fel és tárgyaljon 
meg 1 új napirendet: 
 

- Elıterjesztés a „Zöld Város - kivitelezések” tárgyú közbeszerzéshez kapcsolódó önerı biztosításáról   
 

A napirendi pontot a zárt ülés elıtt javasolta megtárgyalni. 
 
Javasolta, hogy a meghívó szerinti 10.) napirendi pont kerüljön levételre a tárgyalandók közül. 
 
Ezek után kérte a testület tagjainak a szavazatát a meghívóban javasolt napirendek, illetve az általa 
elmondott javaslatok elfogadása tárgyában. 
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(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület az ismertetés szerinti napirendi pontok megtárgyalását 12 igen szavazattal - 
külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
Napirendi pontok: 
 
1.) Polgármesteri jelentés 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
2.) Javaslat a képviselı-testület 2020. évi munkatervének összeállításához  
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
3.) Elıterjesztés az önkormányzat 2020. évi költségvetésérıl szóló önkormányzati rendelet   

megalkotásáról 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
4.) Elıterjesztés az önkormányzat 2019. évi költségvetésérıl szóló 2/2019. (II. 28.) 
  Önkormányzati Rendelet módosításáról 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
5.) Elıterjesztés az egyes anyakönyvi események hivatali helyiségen kívüli, valamint hivatali 

munkaidın kívüli megtartásának engedélyezésérıl és díjairól szóló 6/2017. (II. 23.) 
Önkormányzati Rendelet módosításáról 

 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
6.) Elıterjesztés a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról 

szóló 26/2014 (X. 30.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
7.) Elıterjesztés a település tisztaságáról, a közterületek és ingatlanok rendjérıl szóló 24/2004. 

(V. 03.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
8.) Elıterjesztés közösségi együttélés alapvetı szabályairól és azok megsértésének 

jogkövetkezményeirıl szóló 27/2013. (XI. 11.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
9.) Elıterjesztés a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és Mőködési 

Szabályzatának módosításáról 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
10.) Elıterjesztés a Hajdúnánási Gyógyfürdı fejlesztési koncepciójának bemutatásáról 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
11.) Elıterjesztés társulási megállapodások módosításáról 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
12.) Elıterjesztés az Észak-Hajdúsági Ivóvízminıség-javító Önkormányzati Társulás 

Fenntarthatósági Tervének felülvizsgálatáról 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester  
 
13.) Beszámoló az egészségvédelmi tanácsnok 2019. évi tevékenységérıl 
 Elıadó: Kovács Zsolt egészségvédelmi tanácsnok 
 



49 

 

 
14.) Elıterjesztés a polgármester 2020. évi szabadságának ütemezésérıl 
 Elıadó: Nagyné Legény Ildikó alpolgármester 
 
15.) Javaslat a versenyeken, pályázatokon sikeresen szereplı tanulók jutalmazására vonatkozóan 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
16.) Elıterjesztés a Szakképzésben Tanulók Támogatására Önkormányzati Ösztöndíjpályázattal 

kapcsolatosan beérkezett pályázatok elbírálásáról  
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
17.) Elıterjesztés a Hajdúböszörményi Tankerületi Központ (4220 Hajdúböszörmény, Mester     

utca 9.) által kijelölt felvételi körzetek tervezetérıl 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
18.) Elıterjesztés a Hajdúböszörményi Tankerületi Központtal (4220 Hajdúböszörmény, Mester 

utca 9.) kötött vagyonkezelési szerzıdés és megállapodás módosításáról 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
19.) Elıterjesztés megyei jogú városi cím elnyerése támogatására 

Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
20.) Elıterjesztés a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. (4080 Hajdúnánás, Köztársaság tér 6.)   

kérelmérıl 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
21.) Elıterjesztés a Hajdúnánás Sportklub (4080 Hajdúnánás, Irányi u. 3. szám) kérelmérıl 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
22.) Elıterjesztés a Tedej Zrt. (4085 Hajdúnánás-Tedej, Fı út 9. szám) kérelmérıl 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
23.) Elıterjesztés a Somorjai László Városi Sportcsarnok és a Hódos Imre Sport- és 

Rendezvénycsarnok Mőködési Szabályzatának megalkotásáról és a bérleti díjak 
megállapításáról 

 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
24.) Elıterjesztés az önkormányzat és intézményei 2021-2022. évi villamos energia 

közbeszerzésére 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
25.) Elıterjesztés önkormányzat által üzemeltetett ingatlanban lévı helyiség bérlés útján történı 

hasznosításáról 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
26.) Elıterjesztés ingatlanfelajánlásról 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
27.) Elıterjesztés az önkormányzati tulajdonú Hajdúnánás, belterület 3612 hrsz-ú, természetben 

4080 Hajdúnánás, Bocskai utca 42. szám alatti ingatlan társasházi minısítésének 
megszőntetésérıl 

 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
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28.) Elıterjesztés a 4080 Hajdúnánás, Hunyadi utca 6-8.C. 4/13. szám alatti, 4080 Hajdúnánás, 
Hunyadi utca 7. szám alatti és Hajdúnánás külterület 0855/2 hrsz.-ú önkormányzati 
tulajdonú ingatlanok értékesítésérıl 

 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
29.) Elıterjesztés önkormányzati tulajdonú ingatlanok forgalmi értékének jóváhagyásáról és   

vételár megállapításáról 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
30.) Elıterjesztés a „Zöld Város - kivitelezések” tárgyú közbeszerzéshez kapcsolódó önerı 

biztosításáról   
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
31.) Elıterjesztés lakás pályázatra meghirdetett önkormányzati tulajdonú lakás szociális jelleggel 

történı bérbeadásáról 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
32.) Elıterjesztés határozott idıtartamra, szociális jelleggel bérbe adott önkormányzati tulajdonú 

lakások bérleti szerzıdésének meghosszabbításáról 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı  
 
33.) Elıterjesztés határozott idıtartamra, piaci jelleggel bérbe adott önkormányzati tulajdonú 

lakások bérleti szerzıdésének meghosszabbításáról 
 Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
ELSİ NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Polgármesteri jelentés 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Szólláth Tibor polgármester úr szóbeli kiegészítést tett, melyben elmondta, hogy 2020. február 
26-án részt vett a debreceni régió együttmőködési tanácsának ülésén. Ezt a jövı héten tartandó 
rendkívüli képviselı-testületi ülésen ismerteti majd. 
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselı asszony elmondta, hogy 2020. január 23-án a nyugdíjas 
egyesülettel találkozott polgármester úr, azt kérdezte, hogy itt milyen témák, kérdések merültek fel 
és eredményes volt-e ez a találkozó. 
 
Dr. Éles András képviselı úr azt kérdezte, hogy polgármester úr magáénak vallja-e a városbál 
bevételével kapcsolatos táblázatot, mert az aláírás elmaradt, így nem tudja kinek feltenni a kérdését. 
A Hajdúnánási Újság 2019. novemberi lapszámában arról értekeznek, hogy 9000 illetve 10.000 Ft. 
díjért rész lehet venni a város bálján. Az elszámolás szerint a városbálon 173 fı vett részt, illetve 
21 fıt a NYAK-ÉP Kft. külön fizetett, ez 194 fı. Ha 10.000 Forintért adták a jegyet akkor, hogy 
lett 2.477.000 Forint a belépı 173 fı részérıl. Azt kérdezte, hogy voltak, akik többet fizettek? Azt 
kérdezte még, hogy milyen jellegőek voltak a szponzorációk és a bál nyereséges vagy veszteséges 
volt-e. 
 
Dózsa Miklós képviselı úr azt tapasztalja, hogy a közösségi oldalon megjelennek olyan hírek, 
hogy a közfoglalkoztatásnál visszaélések vannak. Megkérte Dr. Kiss Imre jegyzı urat és Török 
István alpolgármester urat, hogy mondják el errıl a tapasztalatukat.  
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr elmondta, hogy a városbál táblázatát megnyitva ı is azt tapasztalja, hogy 
a fı az nem helyes, tehát a létszám elírásra került, azonban a bevételi oldal minden tekintetben 
helyes. A szponzorációk azok az önkormányzati partnerek, akikkel folyamatosan kapcsolatban 
vagyunk, ık támogatják rendezvényeinket. Egy támogatási megállapodás megkötése történik az 
egyes gazdasági társaságokkal, errıl az önkormányzat számlát állít ki. Az egyenleg 612.754 Forint 



51 

 

melybıl 590.000 Forint értékben beszerzésre került a CTG gép, így 22 000 Ft-os többlet keletkezet. 
Az elírásáért pedig elnézést kért. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy sikeres volt a nyugdíjas egyesületekkel való 
találkozás, mely a város kulturális életében komoly szerepet tölt be. Elmondta, hogy értékelték a 
2019-es évet, elmondták, hogyan indítják meg a 2020-as évet és milyen lehetıség van a 2020-as 
évben, amikor együtt tudnak dolgozni az önkormányzattal. A városbál tekintetében, melyet idén 8. 
alkalommal szerveztek a célja pedig, mint mindig egy jótékonysági cél. Ebben az évben egy CTG 
gépet sikerült megvásárolni, jobban örülne, ha minden képviselı, városlakók részt vennének a 
jótékonysági bálon, ahol a város intézményeinek jótékony céllal segítenek. Megköszönte 
mindenkinek, aki részt vett a városbál szervezésében és sikeres lebonyolításában. Elmondta, hogy 
ı az elszámolást nem látta, de bizalommal él a hivatali dolgozók felé.  
 
Török István alpolgármester úr elmondta, hogy konkrétan eddig visszaélést, ami bizonyítható és 
térvénytelen még nem tapasztalt. Ahhoz, hogy átlássa a rendszert fél évre van szüksége. Elmondta, 
hogy ez nem egy egyszerő feladat, de ahogy tudják a rendszert megújítják, a problémát megoldják. 
A 100 %-os megoldást ne várják, mert nettó 54.000 forintért ez nem fog bekövetkezni. Szeretne 
tartani a közmunkásokhoz kapcsolódóan egy lakossági fórumot is a késıbbiekben. 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr elmondta, hogy a kollégái tájékoztatták a facebook-os bejegyzésrıl, ami 
az egyik önkormányzati képviselı részérıl nem pozitív jelleggel megjelent. A közfoglalkoztatásról 
megjelentek több tárgyi tévedést is tartalmaznak, az ott megjelent állítások teljes mértékben a hivatal 
arra a bizonyos csoportjára vonatkoznak, azonban, ha ilyet tapasztalt volna, már nem dolgozna 
együtt ezzel a kollégával.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy 300 fı alatti a közfoglalkoztatásban dolgozók 
száma. Alpolgármester úrnak ellenırzési jogköre van, a napi ügymenetet a rendszert irányító 
kollégák végzik, azonban, ha valami szabálytalanságot fedez fel jelzéssel legyen felé.  
 
Dózsa Miklós képviselı úr megköszönte a válaszokat alpolgármester úrnak és jegyzı úrnak is. 
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy szerepel a polgármesteri jelentésben, hogy az 
óvodai tanfelügyeleti ellenırzésen részt vett polgármester úr. Azt kérte, hogy legyen arrıl egy 
tájékoztató, hogy hogyan sikerült ennek a DIOO-nak a beszerelése, beállítása, hogyan vannak ezzel 
megelégedve és milyen hatékonysággal mőködik. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a munkatervben is meglehet ezt jelentetni, ennek 
semmi akadálya nincs. 
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy 2019. november 7-én megjelenı Hajdúnánási 
Újságban az szerepel, hogy a jótékonysági bál bevételét, az önkormányzat a Szalay János 
Rendelıintézet Gyermekegészségügyi Centrumának ajánlja fel. A bevételt nem ajánlották fel. 2017-
ben a város bálja 1,7 millió támogatást adott, a Nánási Focisuli Egyesületnek, 2018-ban a 
Hajdúnánási Óvodának 1 millió forintot és most a Szalay János Rendelıintézetnek 612.754 
forintot. Véleménye szerint furcsa, hogy a polgármesteri jelentéshez csatolt mellékletet 
polgármester úr nem ismeri. Elmondta, hogy nem kellene fizetett alkalmazottakat tartani a 
hivatalban, akik azt figyelik, hogy az ellenzéki képviselık mit írnak és az is jó lenne, ha ezek az 
emberek saját névvel, nem pedig áll névvel lennének regisztrálva.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy ha azt veszik észre, hogy valaki hivatalból 
hazugságokat ír a facebookra jelezzék neki.  
 
Mivel a Polgármesteri jelentéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a Polgármesteri jelentés I. és II. fejezeteirıl. 
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(A szavazásokban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a Polgármesteri jelentés I. fejezetét 11 igen, 1 nem (Dr. Éles András) 
szavazattal  - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
A képviselı-testület a Polgármesteri jelentés II. fejezetét 10 igen, 1 nem (Dr. Éles András) 
szavazattal és 1 tartózkodás mellett (Oláh Miklós)- külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
MÁSODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Javaslat a képviselı-testület 2020. évi 
munkatervének összeállításához  
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A javaslatot tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság: I. pontjáról nem hozott döntést, II. pontját 
elfogadásra javasolja, az Egészségügyi és Szociális Bizottság; elfogadásra javasolja, a Mővelıdési, 
Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság: elfogadásra javasolja módosítással és Városfejlesztési Bizottság 
nem hozott döntést az javaslat határozati javaslatáról. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a testület már két alkalommal 
tárgyalta a 2020. évi munkatervét. A januári és februári ülések napirendjein az aktuális, döntést 
igénylı elıterjesztések szerepeltek. A korábban módosításként februárra elfogadott, de be nem 
terjesztett napirendeket szeptemberben javaslom megtárgyalni.  
Majd megkérdezte, hogy a javaslattal kapcsolatosan van-e kérdés, észrevétel megjegyzés. 
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy a Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság 
az április hónapban tárgyalandó 7. napirendi pont levételét javasolja. 
 
Oláh Miklós képviselı úr azt javasolja, hogy a december 17-ei ülés 4. napirendi pontját, 
módosítsák úgy, hogy a Holding Zrt. tagvállalatai legyenek megnevesítve, legyenek felsorolva üzleti 
terveik egyenként és név szerint december hónapban.  
 
Bódi Judit képviselı asszony azt javasolta, hogy márciusi napirendek közé emeljék be a DIOO-
ról szóló tájékoztatót és április hónapban tárgyalandó 7. napirendi pontot vegyék le. 
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselı asszony elmondta, hogy a gyalogos, babakocsis, 
mozgáskorlátozott közlekedés és a parkolási rendrıl szóló napirendek legyenek ütemezve 
szeptemberben. Javasolja, hogy az április hónapban tárgyalandó 7. napirendi pontot ne vegyék le a 
tárgyalandók közül a munkatervbıl, hiszen a lakossági jelzések alapján ezt figyelembe kell venni. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy az összes javaslatot el tudja fogadni, de a Bódi 
Judit képviselı asszony javaslatával nem ért egyet. 
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselı asszony megkérdezte Bódi Judit képviselı asszonyt, hogy 
nem érzi-e magát érintettnek.  
 
Mivel a javaslattal kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el Bódi Judit képviselı asszony javaslatáról, mely szerint az 
április hónapban tárgyalandó 7 napirendi pont kerüljön levételre a munkatervbıl. 
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a 2020. évi munkatervének összeállításáról szóló javaslat határozati javaslatát, 
a Bódi Judit képviselı asszony által feltett javaslattal 6 igen (Bódi Judit, Török István, Bakó Sándor, 
Oláh Miklós, Kállai Zsolt, Dr. Éles András) és 6 nem (Szólláth Tibor, Nagyné Legény Ildikó, Dr. 
Csiszár Imre, Ötvös Attila, Dózsa Miklós, Nagyné Juhász Krisztina) szavazattal nem fogadta el. 
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Ezt követıen Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el Nagyné Juhász Krisztina 
képviselı asszony javaslatáról, hogy az április hónapban tárgyalandó 7 napirendi pont ne kerüljön 
levételre a munkatervbıl. 
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a 2020. évi munkatervének összeállításáról szóló határozati javaslatot, Nagyné 
Juhász Krisztina képviselı asszony által feltett javaslattal 6 igen (Szólláth Tibor, Nagyné Legény 
Ildikó, Dr. Csiszár Imre, Ötvös Attila, Dózsa Miklós, Nagyné Juhász Krisztina) és 6 nem (Bódi 
Judit, Török István, Bakó Sándor, Oláh Miklós, Kállai Zsolt, Dr. Éles András) szavazattal nem 
fogadta el. 
 
HARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés az önkormányzat 2020. évi 
költségvetésérıl szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; Mővelıdési, Oktatási, 
Ifjúsági és Sport bizottságok nem hoztak döntést, a Városfejlesztési Bizottság nem javasolja 
elfogadásra az elıterjesztés határozati javaslatát.  
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy az államháztartásról szóló törvény 
alapján a jegyzı által elıkészített költségvetési rendelettervezetet a polgármester február 15-éig 
nyújtja be a testületnek. Az elmúlt években a képviselı-testület legfontosabb feladatának azt 
tekintette, hogy amely intézményeknek mőködési problémájuk volt európai uniós forrásból fel 
tudja újítani. Az önkormányzat e közben rengeteg ingatlan vagyon gyarapodáson ment keresztül, 
nagyságrendileg 400 millió forintért vásárolt az önkormányzat ingatlant, melyet az önkormányzat 
saját vagyonból vásárolt. Az elmúlt idıszakban jelentıs áremelkedések voltak a kiviteli oldalon, ha 
valaki építkezik, akkor láthatja, hogy vagy nincs szakember vagy megemelkednek a kivitelezési 
költségek. A tervezés idıszakában ez még nem volt észrevehetı, de a kivitelezés szakaszában 
mindenki számára komoly munkát okozott. Az önkormányzatok jelentıs része azt a stratégiát 
választotta, hogy arra vár, hogy a kormány kiegészítse az önkormányzati megdrágult pályázatok 
önrészét. İ azon van, hogy csökkentsék a kivitelezési költségeket, így a fejlesztések jelentıs része 
meg tud valósulni. Azon vannak, hogy minél több forrást tudjanak megszerezni és minél több 
fejlesztést tudjanak megvalósítani. A 2030-as évekre el kell kezdeni tervezni, erre a pénzügyi 
feltételek rendelkezésre állnak. A TOP-os pályázatból megvalósuló ipari területbıl befolyó bevétel 
bıségesen biztosítja a fedezetet a késıbbiekben. Az ipari és a foglalkoztatással kapcsolatos 
fejlesztések a legfontosabbak. A hivatal normatívája 15 millió forinttal emelkedett az utóbbi üléshez 
képest. Ha 50 millió forinttal erısítjük az ingatlanértékesítésbıl folyó bevételeinket, akkor jelentıs 
mértékben tudjuk javítani a költségvetés egyensúlyát. Az a javaslata, hogy a Hajdúnánási Építı ás 
Szolgáltató Kft. kompenzációjából származó 9,1 millió forint el lett számolva, de ez a távhı 
önrészét képezze, így a konszolidáció megtörténik. Minden intézménynél pályázati folyamatok 
mentek végbe, ezzel az önkormányzati kompenzációt próbálták csökkenteni. A Hajdúnánási 
Gazdasági Ellátó Intézmény költségvetésébıl nagyságrendileg 15 millió forintról beszélünk, portás 
állást, épület rezsijét és épület karbantartását finanszírozzák. Az út, járda felújítás során minden 
képviselı 1-1 millió forintos finanszírozási forrást kap arra a célra, hogy a körzetében ezt megtudja 
valósítani. Hozzájárul, hogy a város és község gazdálkodás terén 28 millió forint elvonásra kerüljön. 
Civill szervezetektıl nem szeretne elvonást. Arra tesz javaslatot, hogy az önkormányzat a fürdınél 
lévı szigetet vásárolja meg a Hajdúnánási Építı és Szolgáltató Kft-tıl. Ha ezeket megvalósítjuk, 
akkor 58 millió forintos hiányról beszélünk.  
 
Bódi Judit képviselı asszony azt kérdezte Szólláth Tibor polgármester úrtól, hogy a mi szó alatt, 
mit ért, a frakciót, a város lakosságát, vagy a város képviselı-testületét. Azt is megkérdezte, hogy 
ez most mi, ami itt történik. Van elıttünk egy költségvetés, ezt a közmeghallgatáson elmondta 
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polgármester úr, hogy elfogadhatatlan. Elmondta, hogy polgármester úr beszélt kb. 30 percet és 
gondolja, hogy ezt „átlag” televíziónézı is „megérti”. Egy felelısségteljes költségvetésnél hogyan 
lehet ezt megtárgyalni és mennyire tartja ezt korrektnek, hogy 3 percben reagáljanak úgy korrektül, 
hogy ebbıl költségvetés legyen. Ne tegyünk úgy, mintha semmi nem történt volna, mert 
polgármester úr elmondja, ami tetszik neki és az a mi közös javaslatunk, azokat beépíti, de tehetett 
volna annyit, hogy elmondja, hogy ezt befogadta az Összefogás frakciótól, mert dolgoztak rajta 2 
hónapot. Azt kérdezte, hogy korrektnek tartja-e, hogy ezt a helyzetet ide teremtette.  
 
Dr. Éles András képviselı úr azt kérdezte, hogy miért tartottunk informális képviselı-testületi-
ülést, ha ı nem csinált semmi mást csak a saját „teóriáját” „mi címszó” alatt elıadta. Nehogy azt 
mondja, hogy a maga terveiben szerepelt az intézmények tartozásának a rendezése. Sohasem 
gondolta volna, hogy az ı általa kinevezett intézményvezetıért az ı frakciójuk tartozik felelıséggel.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a polgári képviselı csoport elmondta a 
kompromisszumos javaslatokat is. Egyetlen egy válasz nem érkezett rá, pedig elmondták, hogy ezt 
megbeszélik a képviselı csoporttal és döntenek arról, hogy ki milyen javaslatot fog tenni. Elmondta, 
hogy vele errıl senki nem egyeztetett, ezért ık a mai reggel folyamán megbeszélték, hogy mi az, 
amit el tudnak fogadni. Azt javasolta, hogy akkor idıkorlát nélkül vitassák meg a költségvetést. 
Szeretné, hogy a városnak legyen költségvetése, hogy a fejlesztések ne álljanak meg. 
 
Bódi Judit képviselı asszony ügyrendi javaslattal élt és azt kérte Nagyné Legény Ildikó 
alpolgármester asszonytól, hogy erısítse meg polgármester úr azon állítását, hogy a polgári oldal 
által javasolt költségvetésre az összefogás frakciócsoport nem reagált.  
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr elmondta, hogy az ügyrendi javaslatra a képviselı-testület vita nélkül 
szavaz, mert az SZMSZ ezt tartalmazza. 
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy ügyrendi javaslatát módosítja személyes 
érintettségőre.  
 
Nagyné Legény Ildikó alpolgármester asszony elmondta, hogy tett reagálást a költségvetésre 
Bódi Judit képviselı asszony, viszont képviselı csoport ülésük azóta nem volt és ezek a javaslatok 
polgármester úr elé nem kerültek.  
 
Dr. Éles András képviselı úr személyes érintettség alapján kért szót, majd elmondta, hogy 
megkérdezte a polgári képviselı csoport vezetıjét, hogy van-e érdemi válasz az általuk tett 
javaslatra, melyre azt a választ kapta, hogy „pillanatnyilag nincs”, de fognak róla tárgyalni. 
Elmondta, hogy ık úgy készültek, hogy az ı javaslatukra a polgári képviselı csoport is megteszi a 
javaslatát. Azt kérdezte, hogy ki az, aki nem akar költségvetést. 
 
Török István alpolgármester úr elmondta, hogy helyesnek tartaná azt, hogy mind a két képviselı 
csoport tegye meg a javaslatát, hogy a város lakossága ezt megismerje. 
 
Kállai Zsolt képviselı úr elmondta, hogy ugyan szót kért, de nem szeretne hozzászólni. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el arról, hogy a napirendi pont hozzászólásai 
idıkorlát nélkül valósuljanak meg. 
 
(Bakó Sándor, Oláh Miklós és Dr. Éles András, Kállai Zsolt kimentek a képviselı-testületi ülésrıl, így a testület 
8 fıvel folytatta tovább a munkáját.) 
 
(A szavazásban 8 fı képviselı vett részt.) 
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A képviselı-testület 8 igen (Szólláth Tibor, Dr. Csiszár Imre, Nagyné Legény Ildikó, Nagyné Juhász 
Krisztina, Ötvös Attila, Dózsa Miklós, Bódi Judit, Török István) szavazattal – külön határozat 
hozatala nélkül – elfogadta, hogy a napirendi pontot idıkorlát nélkül tárgyalják.  
 
Bódi Judit képviselı asszony ügyrendi javaslattal élt, melyben elmondta, hogy szeretné, ha 
felfüggesztenék a képviselı-testületi ülést pár percre, hogy tudjanak arról dönteni, hogy hogyan 
folytassák.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az ülés felfüggesztésérıl.  
 
A képviselı-testület az ülés felfüggesztését 8 igen (Szólláth Tibor, Dr. Csiszár Imre, Nagyné Legény 
Ildikó, Nagyné Juhász Krisztina, Ötvös Attila, Dózsa Miklós, Bódi Judit, Török István) szavazattal 
– külön határozat hozatala nélkül – elfogadta.  
 
(Szólláth Tibor polgármester úr de. 10,18 órakor szünetet rendelt el.) 
 
(A képviselı-testület de. 10,43 órakor folytatta tovább a munkáját.) 
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy szeretné ismertetni az összefogás frakció csoport 
javaslatát. Alpolgármester asszony diplomatikusan válaszolt az általa feltett kérdésre, hogy ık 
mennyire reagáltak a polgári képviselı csoport költségvetésre. Szeretné elmondani, hogy megcáfolja 
polgármester úr hazug állítását, mely szerint ık nem reagáltak a költségvetésre, arról ı nem tehet, 
hogy szerda reggeltıl csütörtökig nem jutott el az információ polgármester úrhoz. Ismertette azokat 
a folyamatokat, amelyek a költségvetés megismerésérıl szólnak. Majd pedig részletesen ismertette 
az összefogás képviselı csoport javaslatait és elmondta, hogy ezeket írásban átadták a polgári 
képviselı csoportnak. Ezt követıen kedden hívta ıket össze egy órás megbeszélésre, melybıl 1 
órát beszéltek a költségvetésrıl ekkor írásban kaptak egy elıterjesztési csomagot. Elmondta, hogy 
ık tételesen átnézték és megosztották javaslataikat a polgári képviselı csoporttal. Azt kérdezte Dr. 
Kiss Imre jegyzı úrtól, hogy az írásos elıterjesztéshez képest, amit szóban elıterjesztett 
polgármester úr annak a javaslatnak a végig vezetése után jelen pillanatban hol tartunk és mennyi a 
költségvetés hiánya. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy örül annak, hogy megismerte képviselı asszony 
javaslatait, de a hazug szó nem nagyon tetszik neki és úgy gondolja ezt ilyen formában nem kellene 
használni. Arra kérte, hogy ezt bizonyítsa be, hogy mikor és hol hazudott.  
 
Török István alpolgármester úr elmondta, hogy a vagyonfelélést nem támogatja, tehát ezt az 50 
millió forintot nem tudja elfogadni. Elmondta, hogy ezzel az 50 millió forinttal több a veszteség, 
de az ugyanúgy ott van vagyonba, csak nem éppen most használjuk fel. A másik 50 millió Forint a 
Hajdúnánási Építı és Szolgáltató Kft. vagyonának a megvásárlásából tevıdik, nekünk ez egy 
vagyon a Hajdúnánási Építı és Szolgáltató Kft-nek pedig veszteség. Ez egy olyan értékő vagyon, 
amit hitelként tud felhasználni, hiszen nem egy forgóeszköz. Elmondta, hogy van 400 millió forint 
vagyonnövekedés. Az intézmények is felújításra kerültek, de mindezek nem értékteremtıek. 
Szeretné, ha az itt lévı forrásokat fel lehetne használni értékteremtı lehetıségekre. A fürdıfejtésre 
szükséges lenne önerıt biztosítani. A dolgozókra nagyon oda kell figyelni és a bérüket rendezni 
kell. Nagyon bántaná, ha úgy állnának fel, hogy a városnak nem lenne költségvetése.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy 1994-ben 572 darab lakása volt az 
önkormányzatnak, 2010-ig 260 darab lakást adott el az önkormányzat. 2011-tıl kezdve kb. 60 lakást 
és ebbıl már bejött 200 millió és még 220 millió forint fog bejönni 2024-ig. Szóval azt mondani, 
hogy most éljük fel az ingatlan vagyont ez nem állja meg a helyét. De, ha képviselı úr azt javasolja, 
hogy legyünk körültekintıbbek ı eltudja fogadni.  
 
Kállai Zsolt képviselı úr elmondta, hogy hálás a már megtörtént fejlesztésekért. Bár ezen 
beruházások nagy része Brüsszelnek köszönhetı, nem pedig a magyar kormánynak. Az a stílus, 
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amely ebben a teremben volt az nem ide illı, méltatlan önhöz és önökhöz, méltatlan hozzánk és a 
televízió nézıkhöz is. Az ingatlanok értékesítését a költségvetés „meghekkelését” jelenti, hiszen ez 
számszaki változást nem jelent. A közfoglalkoztatottaknak mindenféleképpen szeretné biztosítani 
az önerıt, mert fontos számára, szívén hordja ıket és az ı velük elkövetett jogsértést „lebegtette” 
meg a testület elıtt.  
 
Bakó Sándor képviselı úr elmondta, hogy nem érti, hogy alakult ki a 15 milliós támogatás és nem 
érti, hogy a többi iskola miért nem kap, hiszen van még itt egy másik szakközép és általános iskola. 
Támogatja, hogy vezessék ki ezt a támogatást és, ha olyan helyzetben lesz az önkormányzat, hogy 
tud támogatni más intézményeket, nem csak a saját fenntartású intézményeit, akkor vezessék vissza. 
 
Dózsa Miklós képviselı úr elmondta, hogy megköszönte, hogy elfogadták a kérését és nem is a 
polgárırök használják fel, mert ık szabadidejükben vannak ott minden rendezvényen, azért kérte 
a támogatást mert a katasztrófavédelem számos feladatot adott nekik, jármővel eszközzel látja el 
ıket, de ehhez anyagi forrást nem ad, és ezért kellett az anyagi forrás. Kállai Zsolt képviselı úrtól 
azt kérte, hogy fejtse ki, hogy milyen jogsértésre gondol a közfoglalkoztatottak terén.  
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselı asszony elmondta, hogy szeretne visszatekinteni az elmúlt 
idıszakra, melyet röviden ismertetett. Támogatja azt, hogy a gazdasági fejlesztések ne sérüljenek, 
egyetért azzal, hogy érték és munkahelyteremtı beruházásokat szeretnének létrehozni, mellyel 
egyetért Török István alpolgármester úrral. A fejlesztéseknél egy sorrendet határoztak meg, ez nem 
biztos, hogy értéket termel, de fontos, hogy a közintézmények megújuljanak és foglalkoznak a 
lakossági jelzésekkel is. Az ingatlanfelélés tekintetében egyetért polgármester úr szavaival. Az 
ingatlan értékesítés pályázatos formában, ha kiírásra került, az vagyonvesztéssel nem járt és ezt nem 
is élték fel. Kállai Zsolt képviselı úr felé szeretné jelezni, hogy a stílus nem ide illı és méltatlan, 
többször kérté már, hogy ne legyen személyeskedés. Több információ birtokába jutott pletyka 
szinten, ha olyan dolgot tapasztal azt bizonyítsa, ne csak „lebegtesse”.  
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy megpróbál emberi hangon hozzászólni. Az 
önkormányzatnak az lenne a feladata, hogy a törvényeket, minden körülmények között betartsa. 
Azt kérdezte, hogy önkormányzat saját szándéka szerint értékesítette a lakásokat 2010 elıtt vagy 
törvény írta elı, az önkormányzati lakásban élık, hogy ha kérték, akkor számukra a lakásukat 
értékesíteni kellett. Véleménye szerint paradigma váltásnak kellene történnie, mert jelen pillanatban 
6-6 az arány, de meg kellene hallgatni és tájékoztatni kellene a másik felet is. Elmondta, hogy 81 
millió forintot adunk a Hajdúnánási Építı és Szolgáltató Kft-nek és 41 millió forinttal tartozunk 
2018-ból a Hajdúnánási Közétkeztetési Nonprofit Kft-nek és Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft-
nek. A Bocskai 98. szám alatti ingatlanhoz még kerítést is szükséges építeni, de szerinte a parkolást 
kellene elıbb megoldani. Elmondta, hogy nem ismerjük az egyházzal kötött szerzıdést, csak 
következtetni tudunk a tartalmára. Úgy kell tisztességes együttmőködést megállapítani, hogy 
mindenki kapja meg a magáét. Bakó Sándor képviselı úr felvetésére reagálva azt gondolja, hogy a 
középiskolának a volt szakközépiskola része „csúfondárosan” néz ki. A központi épület felújításra 
került, melyet megköszönt a tankerületi központnak. De a felújítás a szakközépiskolai részre is 
ráférne.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy igyekszik mindent korrektül elmondani és a 
kérdésekre folyamatosan korrekt választ adni. A tárgyalás módjáról semmiféle javaslat nem 
született, ha lediktáljuk az nem megállapodás. Elmondta, hogy ismertette a képviselı csoport által 
legszívesebben elfogadott költségvetést. Ha azt állítja képviselı úr, hogy itt semmi munka nem 
valósult meg ı arról nem tehet. De akkor mondja meg képviselı úr, hogy 2004 és 2010 között az 
Európai Unió miért nem támogatta a várost.  
 
Ötvös Attila képviselı úr elmondta, hogy szeretné kiemelni a költségvetésbıl tehát, ami a 2020 
évi költségvetés fıszáma, abból 30%-ot beruházásra, fejlesztésre fogunk fordítani. Ezekhez vannak 
önerık melyik 5-6 % között mozog, tehát azt, amit elköltünk, az nem a költségvetés felélése. Az 
elmúlt 9 évben jelentıs vagyont szerzett meg az önkormányzat, melybıl nem biztos, hogy mindet 
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meg kell tartani. A Kırösi Csoma Sándor Református Gimnázium tekintetében az épület az 
önkormányzat tulajdona, az üzemeltetésre van a Református Egyházköszségnek átadva és a portás 
bére terheli az önkormányzatot, illetve, hogy rekonstrukcióra fizetünk, nem érti, hogy ez miért 
probléma, hiszen ide hajdúnánási gyermekek járnak és hajdúnánási tanárok tanítanak.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérte Kiss György irodavezetı urat, hogy a vagyonvesztésrıl 
nyilatkozzon.  
 
Kiss György irodavezetı úr elmondta, hogy a mai ülésre elıterjesztett rendelettervezett 1. 
melléklete tartalmazza az elıterjesztett költségvetési tervezet mérlegét, melybıl látható, hogy ez a 
tervezett mőködési többletként 307 millió forintot tartalmaz, mely azt jelenti 307 millió mőködési 
bevételt felhalmozási kiadásra fordítjuk.   
 
Dr. Csiszár Imre alpolgármester úr elmondta, hogy 3-5 olyan pont van, amelyrıl fontos lenne 
beszélni, mert elvi kérdések vannak a két képviselı-csoport között. Van a városunkban egy 
szakközépiskola, ami ugyanolyan hasznos értékes munkát végez, mint a gimnázium. Egy olyan 
idıszak következik, amely anyagilag megfogja becsülni az ott dolgozó kollégákat, illetve azt a 
presztizst, amely a szakképzéshez kell, hogy társuljon.  A brüsszeli költségvetés nem csak a 
tagállamok tagdíjából áll össze, hanem azok a nemzetek, akik tagjai ennek, lemondanak illetékekrıl, 
vámokról és ebbıl kapunk vissza a fejlesztésekhez.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy az egyeztetést az e heti Pénzügyi és Ügyrend 
Bizottsági ülésre vezeti vissza, ahol eljutottak majdnem egy végleges helyzetig. Itt nem 
vagyonfelélés, hanem vagyongyarapodás történik. 
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy amikor Európai Uniós forrásokról beszélünk, 
akkor tegyük hozzá, hogy ha megfelelı összeget akarunk kapni, akkor ahhoz gesztusokat is kell 
tenni. Azt kérdezte, hogy miért vettük meg az Arany János utcán lévı ingatlant, hogy megmentsük 
a Holding Zrt-t. Miért adtuk el a Kossuth utcai ingatlan felét 23 millióért, hogy megmentsük a 
céget. Miért akarjuk megvenni a cégtıl a fürdı területéhez tartozó ingatlant 50 millió forintért, hogy 
a Holding Zrt-t megmentsük.  
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy fontos lenne visszatérni a konkrétumokra, ha 
mindkét képviselı csoportnak a költségvetés elfogadása a cél. Azzal a mondattal bántotta meg 
polgármester úr a képviselı csoportjukat, hogy ık nem reagáltak a költségvetésre. Most ott tartunk, 
hogy 58 millió forint a költségvetés hiánya, de ennek a táblázatnak az alján oda van írva, hogy 50 
millió forint hitel felvétele mellett. Azt kérdezte, hogy így mennyi a költségvetés hiánya 58 millió 
forint vagy 108 millió forint. 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr elmondta, hogy az elhangzott számok nem ismertek minden tekintetben 
elıttünk, így ez alapján felelıséggel nem tehetjük meg erre a választ, hogy a költségvetés hiánya 58 
millió vagy 108 millió forint. Ahhoz, hogy ebbıl számszakilag elfogadott költségvetés legyen a 
hivatalnak legalább 1 napra van szüksége, hogy átvezesse ezeket, hogy a képviselı-testület elé 
felelıségteljesen levezesse azokat. 
 
Bódi Judit képviselı asszony azt kérdezte Kiss György irodavezetı úrtól, hogy mennyi a 
költségvetés hiánya 58 millió forint vagy 108 millió forint.  
 
Kiss György irodavezetı úr elmondta, hogy 50 millió forint hitel felvételével, 58 millió forint az 
egyenleg mínuszba. 
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy 58 millió forint a hiány úgy, hogy be van tervezve 
az 50 millió forint hitelfelvétel.  
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Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a Hépszolg Kft.  konszolidálására olyan keretben 
merítettek, amely költségvetési forrás volt.  
 
Bódi Judit képviselı asszony úgy gondolja, hogy ez a hiány 158 millió forint, ha rosszul tudja, 
akkor elnézést fog kérni. A gimnázium estében 5 millió forint elvonást szeretnének. A 
járdaépítéseknél ne vonjunk el 20 millió forintot csak 10 millió forintot. Úgy érzi nincsenek 
egymástól messze, ahhoz, hogy a költségvetést el tudják fogadni.  
 
Kállai Zsolt képviselı úr elmondta, hogy nem hiszi, hogy most kellene visszakanyarodni a 
közfoglalkoztatáshoz. Jogsértés alatt nem pletykákra gondolt, hanem például aláírásgyőjtésre vagy 
arra, hogy a kabinet tagjai név és arc nélkül gúnyolódnak és téves dolgokat vetnek fel.  
 
Nagyné Legény Ildikó alpolgármester asszony elmondta, hogy nagyon sajnálja, hogy egy ilyen 
fontos kérdést, mint a költségvetést ilyen alaphangulatban kell megtárgyalni. Az összefogás 
képviselı csoport javaslatát nem sikerült egyeztetnie polgármester úrral, így ı a polgári képviselı 
csoport javaslatát mutatta be. Nagyon sajnálja, ha ezért polgármester urat hazug szóval illetik meg.  
 
(Szólláth Tibor polgármester úr átadta az ülés vezetését Dr. Csiszár Imre alpolgármester úrnak.) 
 
(Ezt követıen Szólláth Tibor polgármester úr kiment a képviselı-testületi ülésrıl, így a képviselı-testület 11 fıvel 
folytatta tovább a munkáját.) 
 
Oláh Miklós képviselı úr elmondta, hogy polgármester úr említette, hogy ı beleláthatott a 
Holding Zrt. ügyébe, mert felügyelı bizottsági tag.  
 
Dr. Csiszár Imre alpolgármester úr elmondta, hogy megadja a szót Bódi Judit képviselı 
asszonynak majd szünetet rendel el.  
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy nem szokott senkit sem lehazugozni, de 
mérhetetlenül igazságtalan volt azt állítani, hogy nem reagáltak a költségvetésre. Amennyiben 
költségvetési szavazást fog elrendelni polgármester úr, azt kapják meg írásban, mert ez csak így 
lehetséges. 
 
Török István alpolgármester úr elmondta, hogy szükséges lenne meghozni a döntést a 
költségvetés terén vagy, ha ez nem sikerül akkor zárjuk le és kerüljön késıbb megtárgyalásra. 
 
(Szólláth Tibor polgármester úr visszaérkezett a képviselı-testületi ülésre, így a testület 12 fıvel folytatta tovább a 
munkáját.) 
 
(Ezt követıen Szólláth Tibor polgármester úr visszavette az ülés vezetését, Dr. Csiszár Imre alpolgármester úrtól.) 
 
Oláh Miklós képviselı úr elmondta, hogy elvállalta a Hajdúnánási Építı és Szolgáltató Kft. 
felügyelı bizottsági tagságát, csupán csak annyit láttak, ami eléjük volt terjesztve és már ebbıl is 
látszott, hogy igen, vannak problémák. A költségvetés vitája, ma kifejezetten rosszul indult. Arra 
kérte polgármester urat és minden képviselı társát, hogy megszőnt a választás és kampányt, múltba 
mutogatást ne használjunk, mert ez nem vezet elıbbre. Azt javasolja hogy, ha legközelebb ilyen 
megbeszélés lesz a két képviselı-csoport tegye meg az átfedéseket és így könnyebben tudnak 
elıbbre jutni. Szeretné, ha a rendelettervezet írásban kapnák meg, akár egy rendkívüli ülés 
összehívása keretein belül. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy nézzük meg közösen ezt a mai adást. Majd 
elmondta, hogy azt javasolja, hogy 2020. március 2-án kerüljön összehívásra egy rendkívüli 
képviselı-testületi ülés, ahol a költségvetést és még egyéb témák is megtárgyalásra kerülnek.  
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Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy jól tudtuk, hogy ma nem tudjuk elfogadni a 
költségvetést, mert nem történt meg az átvezetés.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr azt javasolta, hogy ezt a napirendi pontot vegyék le a tárgyalandók 
közül és 2020. 03. 02-án du. 15,00 órakor tartandó rendkívüli ülésen tárgyalják meg.  
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el arról, hogy a napirendi pontot vegyék le a tárgyalandók 
közül és hétfı délután rendkívüli ülés keretében kerüljön megtárgyalásra. 
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület az önkormányzat 2020. évi költségvetésérıl szóló önkormányzati rendelet 
megalkotásáról szóló elıterjesztés határozati javaslatát, azzal a javaslattal, hogy a napirendi pontot 
vegyék le a tárgyalandók közül és 2020. 03. 02-án du. 15,00 órakor tartandó rendkívüli ülésen 
tárgyalják 11 igen és 1 tartózkodás (Török István) mellett – külön határozat hozatala nélkül –
elfogadta.  
 
(Ezt követıen Szólláth Tibor polgármester úr 12,53 órakor szünetet rendelt el.) 
 
(A képviselı-testület 13,35 órakor folytatta tovább a munkáját.) 
 
NEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés az önkormányzat 2019. évi 
költségvetésérıl szóló 2/2019. (II.28.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; Mővelıdési, Oktatási, 
Ifjúsági és Sport; Városfejlesztési bizottságok az elıterjesztés határozati javaslatát elfogadásra 
javasolják. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, hogy változások történtek az önkormányzat 
bevételeiben, illetve néhány elıirányzat átcsoportosítás is szükségessé vált, ezek kerülnek a 
költségvetési rendeletben átvezetésre. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról. 
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület az önkormányzat 2019. évi költségvetésérıl szóló 2/2019. (II.28.) 
Önkormányzati Rendelet módosításáról szóló elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta meg: 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat  
Képviselı-testületének 

2/2020. (II. 28.) Önkormányzati Rendelete 
 

az önkormányzat 2019. évi költségvetésérıl szóló 
2/2019. (II. 28.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
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Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében 
meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében és az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés f) pontjában 
meghatározott feladatkörében eljárva a következıket rendeli el: 
 
 
1. § Az önkormányzat 2019. évi költségvetésérıl szóló 2/2019. (II. 28.) Önkormányzati Rendelet 

(a továbbiakban: Ör.) 1. § (1)-(5) bekezdése helyébe a következı (1)-(5) bekezdés lép: 
 
„(1) A képviselı-testület az önkormányzat, a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal (a 

továbbiakban: Hivatal) és az intézmények együttes 2019. évi költségvetésének 
  a) kiadását 7.206.914.937 Ft 
  b) bevételét 7.206.914.937 Ft 

 fıösszeggel állapítja meg, 152.540.000 Ft felhalmozási hitelfelvétel mellett az 1. 
melléklet szerint. 

 
 (2) A költségvetési bevételek és kiadások összesen, a költségvetési hiány:  

a) Költségvetési bevételek összesen: 4.773.252.599 Ft, ebbıl 
   aa) mőködési: 3.731.758.843 Ft 
   ab) felhalmozási: 1.041.493.756 Ft 
 
  b) Költségvetési kiadások összesen: 5.717.236.281 Ft, ebbıl 
   ba) mőködési: 3.730.136.769 Ft 
   bb) felhalmozási: 1.987.099.512 Ft 
 
  c) Költségvetési hiány: 943.983.682 Ft, ebbıl 
   ca) mőködési többlet: 1.622.074 Ft 
   cb) felhalmozási hiány: 945.605.756 Ft 
  
 (3)  A költségvetési hiány külsı és belsı finanszírozása: 

a) A költségvetési hiány belsı finanszírozására szolgáló költségvetési maradvány 
igénybevétele: 

  
  aa) az elızı évi költségvetési maradvány mőködési célra: 142.888.090 Ft 
  (a mőködési bevételek tartalmazzák) 
  ab) az elızı évi költségvetési maradvány felhalmozási célra: 802.925.000 Ft 
 

b) A költségvetési hiány külsı finanszírozására szolgáló finanszírozási célú  

     mőveletek: 
  

      ba) Finanszírozási célú pü. mőveletek bevétele összesen: 1.630.737.338 Ft, ebbıl 
   baa) felhalmozási hitelek bevételei:  152.540.000 Ft  
   bab) folyószámlahitel felvétele 1.439.000.000 Ft 
   bac) államházt. belüli megelılegezés bevétele 39.197338 Ft 
             
      bb) Finanszírozási célú pénzügyi mőveletek kiadása összesen:1.489.678.656 Ft, 

ebbıl 
             bba) felhalmozási hitelek kiadásai: 15.758.000 Ft 
   bbb) folyószámlahitel törlesztése 1.439.000.000 Ft 
   bbc) államházt. belüli megelılegezés visszafizetése 34.920.656 Ft 
 
   c) Finanszírozási bevételek összesen: 2.433.662.338 Ft 
   d) Finanszírozási kiadások összesen: 1.489.678.656 Ft 
   e) Finanszírozási bevételek és kiadások egyenlege: 943.983.682 Ft 
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 (4) A kiadások fıösszegén belül  
   a) a személyi juttatások elıirányzatát 1.322.563.901 Ft 
   b) a munkaadókat terhelı járulékok elıirányzatát 221.934.206 Ft 
   c) a dologi kiadások elıirányzatát 1.521.285.348 Ft 
   d) az ellátottak pénzbeli juttatásai elıirányzatát 42.212.000 Ft 
   e) az egyéb mőködési célú kiadások elıirányzatát 622.141.314 Ft 
   f) a beruházási kiadások elıirányzatát 1.340.467.704 Ft 
   g) a felújítási kiadások elıirányzatát 549.525.811 Ft 
   h) az egyéb felhalmozási kiadások elıirányzatát 97.105.997 Ft 
   i) a finanszírozási kiadások elıirányzatát 1.489.678.656 Ft 
  összeggel állapítja meg. 
 
 (5) Az egyéb mőködési célú kiadások elıirányzatán belül a tartalékok fı összegét 
     265.295.080 Ft 
  összeggel állapítja meg. 

 ebbıl: 
   a) általános tartalék 67.856.280 Ft 

  b) céltartalékok, ezen belül 
    ba) egészségügyi szőrés, nevelés céltartalék  2.000.000 Ft 
    bb) intézményi jubileumi jutalmakra 963.800 Ft 
    bc) dolgozói lakásalap 3.898.000 Ft 
    bd) EU projektszámlák maradványa 190.577.000 Ft 
    be) felhalmozási kiadásokhoz 0 Ft” 
 
2. § Az Ör. 1-3., 5-6. és 13. melléklete helyébe e rendelet 1-3., 4-5. és 6. melléklete lép.  
 
3. § Ez a rendelet kihirdetését követı napon lép hatályba és az azt követı napon hatályát veszti. 
 

Hajdúnánás 2020. február 27. 

 

 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 

   polgármester jegyzı 

 
 
 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
ÖTÖDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés az egyes anyakönyvi események 
hivatali helyiségen kívüli, valamint hivatali munkaidın kívüli megtartásának engedélyezésérıl és 
díjairól szóló 6/2017. (II. 23.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; Mővelıdési, Oktatási, 
Ifjúsági és Sport; Városfejlesztési bizottságok az elıterjesztés határozati javaslatát elfogadásra 
javasolják. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, a házasulók számára továbbra is 
ingyenes marad a házasságkötés, hiszen a módosítás a Hivatal által az anyakönyvvezetık számára 
fizetendı díj emelésére vonatkozik, a munkaidın kívüli tevékenységük megbecsülése jeleként. 
Majd megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
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Dr. Csiszár Imre alpolgármester úr elmondta, hogy 2010-ben az esküvık száma, 65 volt, 2019-
ben pedig 115.  
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy ezt nagyra tartjuk, hogy így van, de minden 
adminisztratív intézkedés elısegíti a házasságok számát. Örülünk annak, hogy sokan kötnek 
házasságot. Hajdúnánáson többen halnak meg, mint ahányan születnek.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a 2019-es évben 178 gyermek született.  
 
Dr. Csiszár Imre alpolgármester úr elmondta, hogy 2019-ben 178-an születtek, 115 
házasságkötés történt, válás pedig 42 történt. A halálesetek száma 182 fı volt. Elmondta, hogy több 
idısek gondozására alkalmas intézmény van Hajdúnánáson és az itt elhalálozottak is Hajdúnánás 
statisztikájához tartoznak.  
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselı asszony elmondta, hogy bíznak benne, hogy a helyi ifjúság 
felé nyújtott segítség, emeli a születendı gyermekek számát és lesz olyan gazdaságfejlesztés, amely 
itt is tartja ıket.  
 
(Szólláth Tibor polgármester úr az ülés vezetését átadta Dr. Csiszár Imre alpolgármester úrnak) 
 
(Szólláth Tibor polgármester úr kiment, így a testület 11 fıvel folytatta tovább a munkáját.) 
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy Hajdúnánás a megye 4. legnagyobb városából az 
5. helyre csúszott vissza.  
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Dr. Csiszár 
Imre alpolgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.   
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület az egyes anyakönyvi események hivatali helyiségen kívüli, valamint hivatali 
munkaidın kívüli megtartásának engedélyezésérıl és díjairól szóló 6/2017. (II. 23.) Önkormányzati 
Rendelet módosításáról szóló elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta és az 
alábbi rendeletet alkotta: 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat 

Képviselı-testületének 

3/2020. (II. 28.) Önkormányzati Rendelete 

 

egyes anyakönyvi események hivatali helyiségen kívüli, valamint hivatali 
munkaidın kívüli megtartásának engedélyezésérıl és díjairól szóló  

6/2017. (II. 23.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete az anyakönyvi eljárásról szóló 2010. 
évi I. törvény 96. §-ában kapott felhatalmazás alapján, Magyarország Alaptörvénye 32. cikk 
(1) bekezdése a) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következıket rendeli el: 
 

1. § 
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Az egyes anyakönyvi események hivatali helyiségen kívüli, valamint hivatali munkaidın 
kívüli megtartásának engedélyezésérıl és díjairól szóló 6/2017. (II. 23.) Önkormányzati 
Rendelet 1. mellékletének II. pont b) alpontja helyébe a következı rendelkezés lép: 

 

„b) Az anyakönyvvezetıt hivatali munkaidın kívül tartott anyakönyvi esemény után 
megilletı díjazás eseményenként:  bruttó 10.000 Ft”          

 

2. § 

 

(1) Ez a rendelet 2020. március 1-jén lép hatályba és az azt követı napon hatályát veszti. 

 

(2) A rendelet szabályait a már bejelentett, de a hatálybalépés napját követıen sorra kerülı 
anyakönyvi események tekintetében is alkalmazni kell. 

 

Hajdúnánás 2020. február 27. 

 

 

 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
   polgármester jegyzı 
 
 
 

                   Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
(Szólláth Tibor polgármester úr visszajött a képviselı-testületi ülésre, így a testület 12 fıvel folytatta tovább a 
munkáját.) 
 
(Szólláth Tibor polgármester úr visszavette az ülés vezetését, Dr. Csiszár Imre alpolgármester úrtól.) 
 
HATODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a Hajdúnánás Városi 
Önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról szóló 26/2014 (X. 30.) Önkormányzati 
Rendelet módosításáról 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló a Pénzügyi és Ügyrendi, Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport 
bizottságok az elıterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolják. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı összegzésében elmondta, hogy jogszabály-módosítás következtében 
változott az önkormányzat által végzett feladatok kormányzati funkció kódja, melyet az SZMSZ-
ünk 5. melléklete tartalmaz. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.   
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(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról 
szóló 26/2014 (X. 30.) Önkormányzati Rendelet módosításáról szóló elıterjesztés határozati 
javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta meg: 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
Képviselı-testületének 

4/2020. (II. 28.) Önkormányzati Rendelete 
 

a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról 
szóló 26/2014 (X.30.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 

 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (2) 
bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 53. § (1) bekezdésében meghatározott 
feladatkörében eljárva a következıket rendeli el: 

1. § 

A Hajdúnánás Városi Önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról szóló 26/2014 (X.30.) 
Önkormányzati Rendelet 5.  melléklete helyébe e rendelet 1. melléklete lép.  

 
2. § 

 
Ez a rendelet 2020. március 1-jén lép hatályba és az azt követı napon hatályát veszti. 
 

Hajdúnánás 2020. február 27. 

 

 

 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 

   polgármester jegyzı 
 
 
 

                  Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
HETEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a település tisztaságáról, a 
közterületek és ingatlanok rendjérıl szóló 24/2004. (V. 03.) Önkormányzati Rendelet 
módosításáról 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális, a Mővelıdési, Oktatási, 
Ifjúsági és Sport; Városfejlesztési bizottságok az elıterjesztés határozati javaslatát elfogadásra 
javasolják. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı összegzésében elmondta, hogy a városunkban évek óta gondot okoznak a 
rendezetlen ingatlanok. 2019-ben viszonylag nagy eredményeket értünk el a kényszerkaszálások 
révén. A tavaly szerzett tapasztalataink alapján a rendelet módosítása a kényszerkaszálás díjának 
emelésére tesz javaslatot, a korábbi 1.600 Ft helyett 3.000 Ft kerül kiszámlázásra a munka elvégzését 
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követıen. Ezzel párhuzamosan a rendelet-tervezet elfogadása esetén emelkedik a kiszabható bírság 
felsı határa 50.000 Ft-ról 200.000 Ft-ra. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
Oláh Miklós képviselı úr elmondta, hogy ehhez és a következı napirendi ponthoz is hozzászól, 
mert azonos a hozzászólás lényege. A tisztasági szabálysértések és a közösségi együttélés alapvetı 
szabályainak megsértése kisebb súlyú, mint a szabálysértés. A szabálysértésekrıl szóló törvény azt 
mondja, hogy a szabálysértés legnagyobb összege 150.000 Ft. kivéve, ha valakit szabálysértési 
elzárással is lehetne büntetni. Igaz, hogy a közigazgatási bírságról szóló jogszabály azt mondja, hogy 
a felsı határ 200.000 Ft, de ha figyelembe vesszük, hogy ez csekély súlyú szabályszegés, ami a mi 
rendeleteinkben van. Javasolja, hogy azt a maximális 150.000 Forintot állítsuk be a 200.000 Forinttal 
szemben, ami a szabálysértési törvényben a legmagasabb büntethetıségi összeget jelöli meg. A 3000 
Ft-ot pedig elfogadhatónak tartja, akkor azzal egyetért.  
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy az önköltségszámítást ı kérte és támogatni is fogja 
a 3000 Forintot.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr azt javasolta, hogy a képviselı-testület fogadja be Oláh Miklós 
képviselı úr javaslatát.  
 
Mivel az elıterjesztéssel további kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról, azzal a 
javaslattal, melyet Oláh Miklós képviselı úr javasolt, miszerint azt a maximális 150.000 Forintot 
állítsuk be a 200.000 Forinttal szemben, ami a szabálysértési törvényben a legmagasabb 
büntethetıségi összeget jelöli meg. 
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a település tisztaságáról, a közterületek és ingatlanok rendjérıl szóló 24/2004. 
(V. 03.) Önkormányzati Rendelet módosításáról szóló elıterjesztés határozati javaslatát, az 
elhangzott javaslattal együtt, mely szerint a rendelettervezetben szereplı közigazgatási bírság 
összege 150.000, - Ft legyen, melyet 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta 
meg: 
 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
Képviselı-testületének 

5/2020. (II. 28.) önkormányzati rendelete 
 

a település tisztaságáról, a közterületek és ingatlanok rendjérıl szóló  
24/2004. (V. 03.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 

 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a környezet védelmének általános 
szabályairól szóló 1995. évi LIII. törvény 46. § (1) bekezdés c) pontjában foglalt felhatalmazás 
alapján, Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (2) bekezdésében meghatározott feladatkörében 
eljárva a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról szóló 26/2014. 
(X. 30.) Önkormányzati Rendelet 23. § (4) bekezdés e) pontjában biztosított véleményezési 
jogkörében eljáró képviselı-testületi bizottságok véleményének kikérésével a következıket rendeli 
el: 

1. § 
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A település tisztaságáról, a közterületek és ingatlanok rendjérıl szóló 24/2004. (V. 03.) 
Önkormányzati rendelet (a továbbiakban: Rendelet) 11.§ (5)-(6) bekezdései helyébe a következı 
rendelkezés lép:  

„(5) A kényszerkaszálást a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal végzi el, melynek díja 3.000 
Ft/fı/óra +ÁFA. Kényszerkaszálás alatt az ingatlan rendbetételére fordított minden munkát, 
beleértve a lekaszált növényi maradék elszállítását is érteni kell.   

(6) Az az ingatlantulajdonos, aki az (1)- (2) bekezdésben foglalt kötelezettségének nem tesz eleget, 
közösségi együttélés alapvetı szabályait sértı magatartást követ el, és százötvenezer forintig terjedı 
közigazgatási bírsággal sújtható.” 

2. § 

E rendelet 2020. április 1-jén lép hatályba és az azt követı napon hatályát veszti. 

Hajdúnánás 2020. február 27. 

 

 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 

   polgármester jegyzı 
 
 
                   Oláh Miklós 
           jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
NYOLCADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés közösségi együttélés 
alapvetı szabályairól és azok megsértésének jogkövetkezményeirıl szóló 27/2013. (XI. 11.) 
Önkormányzati Rendelet módosításáról 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport bizottságok 
az elıterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták, a Városfejlesztési; Egészségügyi és 
Szociális bizottságok nem hoztak döntést az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a rendelet 2013. évi megalkotása 
óta a szankciók tekintetében nem módosult. A tervezet a kiszabható bírság maximális összegének 
200.000 Ft-ra emelésére tesz javaslatot. 
Majd megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.   
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület közösségi együttélés alapvetı szabályairól és azok megsértésének 
jogkövetkezményeirıl szóló 27/2013. (XI. 11.) Önkormányzati Rendelet módosításáról szóló 
elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta – az elızı napirendi pontban 
elhangzott javaslattal – és az alábbi rendeletet alkotta meg: 
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Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
Képviselı-testületének 

6/2020. (II. 28.) önkormányzati rendelete 
 

a közösségi együttélés alapvetı szabályairól és azok megsértésének 
jogkövetkezményeirıl szóló 27/2013. (XI. 11.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 143. § (4) bekezdés d) pontjában kapott felhatalmazás alapján, 
az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdésének a) pontjában, valamint Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 8. § (1) b) pontjában meghatározott 
feladatkörében eljárva, a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról 
szóló 26/2014. (X. 30.) Önkormányzati Rendelet 23. § (4) bekezdés e) pontjában biztosított 
véleményezési jogkörében eljáró képviselı-testületi bizottságok véleményének kikérésével a 
következıket rendeli el: 
 

1. § 
 
A közösségi együttélés alapvetı szabályairól és azok megsértésének jogkövetkezményeirıl szóló 
27/2013. (XI. 11.) Önkormányzati Rendelet 3.§ (1) bekezdése helyébe a következı rendelkezés lép:  
 
„(1) Az e rendeletben meghatározott, a közösségi együttélés alapvetı szabályait sértı magatartás 
elkövetıjével szemben ezer forinttól ötvenezer forintig terjedı helyszíni bírság, vagy ötezer 
forinttól százötvenezer forintig terjedı közigazgatási bírság szabható ki.” 
 

2. § 
 
Ez a rendelet 2020. április 1-jén lép hatályba és az azt követı napon hatályát veszti. 
 

Hajdúnánás 2020. február 27. 

 

 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 

   polgármester jegyzı 

 
 
 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
KILENCEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a Hajdúnánási Közös 
Önkormányzati Hivatal Szervezeti és Mőködési Szabályzatának módosításáról 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport 
Városfejlesztési bizottság az elıterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták, az 
Egészségügyi és Szociális Bizottság nem hozott döntést. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, hogy szükségessé vált az SZMSZ áttekintése a 
Hivatal munkaszervezetében bekövetkezı átszervezések, valamint jogszabályváltozások okán. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 



68 

 

Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.   
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és Mőködési 
Szabályzatának módosításáról szóló elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
18/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Hajdúnánási Közös Önkormányzati 
Hivatal legutóbb 174/2019. (VIII. 14.) számú Képviselı-testületi Határozattal módosított 
Szervezeti és Mőködési Szabályzatát az elıterjesztés melléklete szerint, 2020. március 01-jei 
hatállyal elfogadja.  
 
Felkéri a jegyzıt, hogy a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és Mőködési 
Szabályzatában foglaltaknak a Hivatal dolgozói általi megismertetésérıl, valamint a határozatból 
adódó szükséges intézkedések megtételérıl gondoskodjon. 
 
 

 Felelıs:   Dr. Kiss Imre jegyzı 
Határidı:  2020. február 28. 

                  Oláh Miklós        
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
TIZEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a Hajdúnánási Gyógyfürdı 
fejlesztési koncepciójának bemutatásáról 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; 
Egészségügyi és Szociális bizottságok nem hoztak döntést. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy 2019-ben a Horwath HTL Kft. 
az önkormányzat megbízásából kidolgozta a gyógyfürdı fejlesztésére vonatkozó koncepciót. A 
testület a 2019 szeptemberi ülésén a koncepció elsı változatát megtárgyalta, és további 
iránymutatásokat adott a Kft. részére a fejlesztés irányait tekintve. A Horwath HTL Kft. a 
szeptemberi ülést követıen a fejlesztési koncepciót átdolgozta és határidıben megküldte az 
önkormányzat részére elfogadásra. Ez a második változat került most a testület elé. 
Majd megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy a képviselı csoport támogatni fogja az 
elıterjesztést. A koncepció sebezhetı eleme a költségvetés lesz. Szeretné, ha minden részrıl 
tájékoztatva lennének. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy ha tavasszal nem dönt errıl a testület, kiesnek az 
idıtávból, amikor is kiemelt forrást lehet kapni a fürdı fejlesztéslére.  
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy az összefogás képviselı-csoport támogatja a fürdı 
fejlesztési koncepciót.  
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról. 
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 (A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a Hajdúnánási Gyógyfürdı fejlesztési koncepciójának bemutatásáról szóló 
elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
19/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Horwath HTL Kft. (1016 Budapest, 
Gellérthegy u. 6. 1/3.) által készített, a Hajdúnánási Gyógyfürdı fejlesztési koncepciójáról, 
elızetes projekt költségvetésérıl és pénzügyi elırejelzéseirıl készült tanulmányt megismerte, azt 
elfogadja. 
 
Felkéri a Hajdúnánási Gyógyfürdıt üzemeltetı Hajdúnánási Építı- és Szolgáltató Kft. 
ügyvezetıjét, hogy a fejlesztési koncepcióban foglaltak végrehajtását készítse elı. Ennek 
keretében készüljön tervezet a feladatok ütemezésérıl, azok pénzügyi kihatásairól és a fedezet 
megjelölésérıl.  
 
Azokat az intézkedéseket haladéktalanul meg kell tenni, amelyek kiadási oldalon pénzügyi 
kihatással nem járnak, vagy amelyeknek fedezete a kiadási oldalon a 2020. évi költségvetésben 
biztosított lesz.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy a Hajdúnánási Építı- és Szolgáltató Kft. ügyvezetıjét a testület 
döntésérıl tájékoztassa.  
  
Felelıs:      Szólláth Tibor  polgármester 
Határidı:  2020. március 10. 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
TIZENEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYLÁSA: Elıterjesztés társulási 
megállapodások módosításáról 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja az elıterjesztés 
határozati javaslatát.  
 (A bizottsági javaslat a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, hogy az önkormányzati választásokat követıen 
az önkormányzati társulások áttekintették a társulási megállapodásaikat és a szükséges módosítások 
átvezetését kezdeményezték az önkormányzatoknál. A testület elıtt 3 társulás okirata szerepel. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatának I-III. pontjairól.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület társulási megállapodások módosításáról szóló elıterjesztés határozati 
javaslatának I. pontját 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
20/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 
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Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 88. § (2) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva a 42.§ 
5. pontjában meghatározottak szerint, a Társulási Megállapodás XV. /1. pontjában foglaltakat 
is figyelembe véve a Debreceni Agglomeráció Hulladékgazdálkodási Társulás (4024 
Debrecen Piac u. 20.) társulási megállapodásának az elıterjesztés mellékletében található 
módosító okiratát és az egységes szerkezetbe foglalt önkormányzati társulási megállapodást 
mellékleteivel együtt elfogadja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert társulási megállapodást módosító okirat és az egységes 
szerkezetbe foglalt önkormányzati társulási megállapodás aláírására. 
 
Felelıs: Szólláth Tibor polgármester 
Határidı:  2020. március 15.    
 

A képviselı-testület társulási megállapodások módosításáról szóló elıterjesztés határozati 
javaslatának II. pontját 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
21/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 88. § (2) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva a 42.§ 
5. pontjában meghatározottak szerint, a Társulási Megállapodás VIII.1.1.j. pontjában foglaltakat 
is figyelembe véve az Észak-hajdúsági Ivóvízminıség-javító Önkormányzati Társulás 
(4087 Hajdúdorog, Tokaji út 4.) társulási megállapodásának az elıterjesztés 
mellékletében található módosító okiratát és az egységes szerkezetbe foglalt önkormányzati 
társulási megállapodást mellékleteivel együtt elfogadja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert társulási megállapodást módosító okirat és az egységes 
szerkezetbe foglalt önkormányzati társulási megállapodás aláírására. 
 
Felelıs: Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: 2020. március 15.    

 
A képviselı-testület társulási megállapodások módosításáról szóló elıterjesztés határozati 
javaslatának III. pontját 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
22/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 88. § (2) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva a 42.§ 
5. pontjában meghatározottak szerint, a Társulási Megállapodás 16.4. pontjában foglaltakat is 
figyelembe véve az Hajdúnánás – Folyás – Tiszagyulaháza - Újtikos Szociális és 
Gyermekjóléti Önkormányzati Társulás (4080 Hajdúnánás, Köztársaság tér 1.) társulási 
megállapodásának az elıterjesztés mellékletében található módosító okiratát és az egységes 
szerkezetbe foglalt önkormányzati társulási megállapodást elfogadja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert társulási megállapodást módosító okirat és az egységes 
szerkezetbe foglalt önkormányzati társulási megállapodás aláírására. 
 
Felelıs: Szólláth Tibor polgármester 
Határidı:  2020. március 15.    
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                  Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
TIZENKETTEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYLÁSA: Elıterjesztés az Észak-Hajdúsági 
Ivóvízminıség-javító Önkormányzati Társulás Fenntarthatósági Tervének felülvizsgálatáról 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Városfejlesztési bizottságok az elıterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolják. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a Társulás kedvezményezettje az 
„Észak-Hajdúsági Ivóvízminıség-javító Projekt” elnevezéső beruházásnak. A Társulást 
Hajdúnánás, Hajdúdorog és Görbeháza önkormányzatai alkotják. A pályázatban vállalásként 
szerepelt a Fenntarthatósági terv elkészítése, mely öt évig érvényes és felülvizsgálatára kétévente 
kell, hogy sor kerüljön. Önkormányzatunk a felülvizsgált Fenntarthatósági Terv esetében 
módosítással nem kívánt élni. 
Majd megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület az Észak-Hajdúsági Ivóvízminıség-javító Önkormányzati Társulás 
Fenntarthatósági Tervének felülvizsgálatáról szóló elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
23/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete, mint az Észak-Hajdúsági 
Ivóvízminıség-javító Önkormányzati Társulás alapító tag önkormányzata, figyelemmel a 
Nemzeti Fejlesztési Minisztérium Környezeti és Energiahatékonysági Operatív Programokért 
Felelıs Helyettes Államtitkárság K-2017-KEOP-1.3.0/2F/09.-0151754/308 iktatószámú 
útmutatására dönt arról, hogy a Fenntarthatósági Terv kétévente elıírt,  
2019. évben esedékes áttekintésének eleget tett, a felülvizsgálatot elvégezte és elfogadja.  

 
Felkéri a polgármestert, hogy az érintettek értesítésérıl gondoskodni szíveskedjen. 

 
Felelıs:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: 2020. február 29. 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
TIZENHARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYLÁSA: Beszámoló az egészségvédelmi 
tanácsnok 2019. évi tevékenységérıl 
Elıadó: Kovács Zsolt egészségvédelmi tanácsnok 
 
A beszámolót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális bizottságok a beszámoló 
határozati javaslatát elfogadásra javasolják. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr köszöntötte a napirendi ponthoz vendégként hívott Kovács 
Zsolt egészségvédelmi tanácsnokot. Majd összegzésében elmondta, hogy a testület 2016. november 
01-tıl választotta meg Kovács Zsoltot egészségvédelmi tanácsnoknak. A határozatban feladatként 
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került meghatározásra, hogy évente adjon számot a testületnek az elvégzett munkáról. A 2019. 
évben végzett feladatokról kapott tájékoztatást a testület. 
Ezek után megkérdezte, hogy a beszámolóval kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
 
Kovács Zsolt egészségvédelmi tanácsnok elnézést kért, hogy nem tudott részt venni a bizottsági 
üléseken, de szolgálatot teljesített. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megköszönte az eddig végzett munkát. Jelezte, hogy szeretné, ha 
a késıbbiekben is Kovács Zsolt látná el ezt a feladatot. 
 
Dr. Csiszár Imre alpolgármester úr köszönetét fejezte ki Kovács Zsoltnak az eddig elvégzett 
munkáért. Majd elmondta, hogy a KEF szakmai vezetését is ı látja el és megyei és országos 
egyeztetésben is kimagasló tevékenységet végzett.  
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselı asszony is köszönetét fejezte ki. Megköszönte az 1500 
szórólapot, amelynek tartalmát ı állította össze és, amely kiosztásra került az általános és 
középiskola tanulóknak. 
 
Dr. Éles András képviselı úr megköszönte a végzett munkát és jobb egészséget kívánt. A 
bizottsági ülésen elhangzott egy kérdés, hogy a jövıben mi lesz az egészségvédelmi tanácsnokkal. 
A válasz az volt, hogy nem errıl szól az elıterjesztés.  
 
Nagyné Legény Ildikó alpolgármester asszony elmondta, hogy pontosítani szeretne a kérdés 
úgy hangzott el, hogy érdekel-e minket az egészségügy. Erre válaszolta azt, hogy illetlenség errıl 
beszélni a Kovács Zsolt beszámolójánál. Elmondta, hogy hangsúlyozza az egészség fontosságát. 
 
Kovács Zsolt egészségvédelmi tanácsnok elmondta, hogy ı tartozik mindenkinek köszönettel, 
hogy ebben a tevékenységben részt vehetett. Mindenkinek jó egészéget kívánt.  
 
Mivel a beszámolóval kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a beszámoló határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület az egészségvédelmi tanácsnok 2019. évi tevékenységérıl szóló beszámoló 
határozati javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
24/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete megismerte és elfogadta az 
egészségvédelmi tanácsnok 2019. évi tevékenységérıl szóló beszámolót. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy Kovács Zsolt, egészségvédelmi tanácsok értesítésérıl 
gondoskodjon. 
 
Felelıs:     Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: 2020. március 8. 

                  Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
(Ezt követıen Kovács Zsolt egészségvédelmi tanácsnok távozott a képviselı-testületi ülésrıl.) 
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TIZENNEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a polgármester 
2020. évi szabadságának ütemezésérıl 
Elıadó: Nagyné Legény Ildikó alpolgármester 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az elıterjesztés határozati javaslatát 
elfogadásra javasolja. 
(A bizottsági javaslat a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 
 
Nagyné Legény Ildikó alpolgármester asszony összegzésében elmondta, hogy a Törvényi 
kötelezettsége a testületnek a polgármester tárgyévi szabadságolási ütemtervének elfogadása 
minden év február 28-ig. A szabadság ütemezése elkészült, errıl dönt a testület.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy az elmúlt 9 évben minden szabadságát kivette és 
nincs bent maradó szabadsága. 
Majd megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a polgármester 2020. évi szabadságának ütemezésérıl szóló elıterjesztés 
határozati javaslatát 10 igen 2 tartózkodás (Szólláth Tibor, Dr. Éles András) mellett elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
25/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a közszolgálati tisztviselıkrıl szóló 
2011. évi CXCIX. törvény 225/C. §-ban foglaltak szerint Szólláth Tibor polgármester 2020. évi 
szabadságának ütemezését az elıterjesztés melléklete szerint jóváhagyja.  

Felkéri a polgármestert a szabadság igénybevételérıl a képviselı-testület részére a kivételt 
követı ülésen adjon tájékoztatást. 
 
Felelıs:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: esedékességkor    

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
TIZENÖTÖDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Javaslat a versenyeken, pályázatokon 
sikeresen szereplı tanulók jutalmazására vonatkozóan  
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
A javaslatot tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a MOISB javaslatával, a 
Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság a javaslat határozati javaslatát elfogadásra 
javasolja. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, hogy a város iskolái a jutalmazási szabályzat 
szerint megküldték a jutalmazásra javasolt tanulók és tanulói csoportok listáját. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy a javaslattal kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
(Kállai Zsolt képviselı úr kiment, így a testület 11 fıvel folytatta tovább a munkáját.) 
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Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy a bizottság hozott egy olyan döntést, hogy újra 
fogja ennek a jutalmazásnak a struktúráját gondolni. Elmondta, hogy tavaly inkább a kiemelt 
versenyeken részt vett tanulókat jutalmazták, most pedig arra törekedtek, hogy minél több gyerek 
kapjon jutalmat. Megpróbáltak olyan pénz kategóriákat hozni, ami nem túl sok, de örüljenek neki 
a gyerekek. A bizottság a keretét egy minimális összeggel túllépte. 
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselı asszony elmondta, hogy eddig is sok gyerek lett jutalmazva, 
gratulált a gyerekeknek, akik eredményesen szerepeltek. Véleménye szerint is fontos, hogy 
átdolgozzák a struktúrát.  
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy visszanézte és idei évben jóval több jutalmazott 
lesz, mint a tavalyi évben.  
 
(Kállai Zsolt képviselı úr visszaérkezett, így a testület 12 fıvel folytatta tovább a munkáját.) 
 
Mivel a javaslattal kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el a javaslat határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a versenyeken, pályázatokon sikeresen szereplı tanulók jutalmazására 
vonatkozóan szóló javaslat határozati javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
26/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a versenyeken, pályázatokon sikeresen 
szereplı tanulók erkölcsi, anyagi elismerésérıl szóló Jutalmazási Szabályzat alapján az 
elıterjesztés mellékletében meghatározottak szerint, a versenyeken és pályázatokon sikeresen 
szereplı tanulók jutalmazására 1.214.117,- Ft összeget biztosít, az önkormányzat 2020. évi 
költségvetése terhére az alábbiak szerint: 
 
 a nemzetközi és országos helyezést elért tanulók nettó 9.000,- Ft összeg, 

 a regionális I. helyezést elért tanulók nettó 7.500,- Ft összeg, 

 a regionális II. és III., valamint a megyei I. helyezést elért tanulók nettó 5.000,- Ft összeg, 

 a maximum 6 fıs csapatok nettó 15.000,- Ft összeg, 

 a több mint 6 fıs csapatok nettó 30.000,- Ft összeg, 

 az oklevéllel jutalmazott (egyéni) tanulók táblázatából 6.), 7.), 14.) és 17. sorszámú tanulók 
nettó 9.000,- Ft összeg.  

 
A képviselı-testület elhatározza, hogy az elıterjesztés mellékletében megjelölt, oklevél 
elismerésben részesülı tanulók, csoportok részére az oklevél átadására intézményi keretek 
között – ünnepség keretében – kerüljön sor. 
 
Felkéri a polgármestert a jutalmazással kapcsolatos feladatok elvégzésére, az elismerések városi 
ünnepség keretében történı átadására és az intézményvezetık értesítésére. 
 
Felelıs: Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: 2020. március 15. 

                              Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
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TIZENHATODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a Szakképzésben 
Tanulók Támogatására Önkormányzati Ösztöndíjpályázattal kapcsolatosan beérkezett pályázatok 
elbírálásáról  
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport bizottságok 
az elıterjesztés határozati javaslatának az A./ változatát elfogadásra javasolják.  
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a pályázat benyújtási határideje 
2020. január 31 napja volt. A pályázati őrlapot a kötelezı mellékletekkel együtt 68 tanuló nyújtotta 
be, melybıl egy nem felelt meg az Ösztöndíjszabályzat elıírásainak. A bizottsági javaslatok szerint 
az ösztöndíj folyósításának idıtartama alatt (2020. február hónaptól 2020. június hónapig) 
1.690.000,- Ft, kerülne felhasználásra. 
Majd megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a Szakképzésben Tanulók Támogatására Önkormányzati Ösztöndíjpályázattal 
kapcsolatosan beérkezett pályázatok elbírálásáról szóló elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
27/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Szakképzésben Tanulók Támogatására 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat kapcsán megismerve a pályázók jellemzı adatait 2020. 
február hónaptól 2020. június hónapig az elıterjesztéshez mellékelt javaslat szerinti tanulókat támogatja 
az A./ változat szerinti 1.690.000,- Ft összeggel. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a fenti támogatások folyósításáról, valamint a pályázók 
értesítésérıl gondoskodjon. 
 
Felelıs:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: folyamatos, illetve 2020. március 10. - az értesítés megküldésére 

 
 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
TIZENHETEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a Hajdúböszörményi 
Tankerületi Központ (4220 Hajdúböszörmény, Mesterutca 9.) által kijelölt felvételi körzetek 
tervezetérıl 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság nem hozott döntést. 
(A bizottsági javaslat a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a Hajdúböszörményi Tankerületi 
Központ megküldte a kijelölt általános iskolai felvételi körzetek tervezetét. Javaslom a testületnek, 
hogy a korábbi határozatában foglaltakat ne tartsa fenn, hanem fogadja el Tankerületi Központ 
által megküldött általános iskolai felvételi körzetekrıl szóló tervezetet. 
Majd megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
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Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy minden ciklusban szükséges errıl szavazni. A 
bizottság azt mondta, hogy ha elfogadják a KLIK javaslatát, akkor ki kell mondanunk, ahogy régen 
az iskolák mőködtek, olyan körzethatárokat kell használni. Ez sokkal jobban segítette a szabad 
iskolaválasztást. Ez hátrányos helyzetbe hozza az önkormányzati iskolákat és azt javasolja, hogy ne 
fogadják el ezt az elıterjesztést. 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr elmondta, hogy valóban megváltozott a jogszabályi környezet. Majd 
elmondta, hogy ha a településen több általános iskola vagy tagintézmény, feladatellátási hely 
mőködik, nem lehet a település egészét egyetlen körzetként kijelölni. Arra kérte a képviselı-
testületet, hogy ezt a jogszabályt vegye figyelembe a döntésnél.  
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról, azzal a 
módosítással hogy, a képviselı-testület nem veszi figyelembe a jogszabályváltozást, és egy körzet 
maradjon. 
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a Hajdúböszörményi Tankerületi Központ (4220 Hajdúböszörmény, 
Mesterutca 9.) által kijelölt felvételi körzetek tervezetérıl szóló elıterjesztés határozati javaslatát, 
hogy egy körzet maradjon 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
28/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a nevelési-oktatási intézmények 
mőködésérıl és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI 
rendelet 24. § (1a) bekezdésében foglaltakra tekintettel fenntartja azon véleményét, hogy a 
Bocskai István Általános Iskola, Alapfokú Mővészeti Iskola és Kollégium (4080 Hajdúnánás, 
Óvoda u. 2-10. szám) felvételi körzete Hajdúnánás város közigazgatási területében legyen 
megállapítva. 

 
Felkéri a polgármestert, hogy a Hajdúböszörményi Tankerületi Központ (4220 
Hajdúböszörmény, Mester utca 9.) értesítésérıl gondoskodjon. 
 
Felelıs: Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: 2020. március 06. 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
TIZENNYOLCADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a 
Hajdúböszörményi Tankerületi Központtal (4220 Hajdúböszörmény, Mester utca 9.) kötött 
vagyonkezelési szerzıdés és megállapodás módosításáról 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja az elıterjesztés 
határozati javaslatát; a Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság nem hozott döntést az 
elıterjesztés határozati javaslatáról. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy az általános iskolákra vonatkozó 
szerzıdések módosítása az új csarnok építése miatt vált szükségessé, a tankerület azt a testnevelés 
órák megtartása céljából tudja hasznosítani. 
Majd megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
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Dr. Kiss Imre jegyzı úr elmondta, hogy a bizottsági ülésen felmerült egy kérdés, amire akkor nem 
tudtunk választ adni, a Magyar utca 104. és a kistornaterem vonatkozásában. Az elızı 
megállapodásban is így szerepelt, hogy a Magyar utca 104. szám alatti kistornatermet nem adtuk át 
kezelésre a KLIKK-nek, de egy korábbi pályázat miatt kellett, hogy maradjon önkormányzati 
kezelésben. De úgy, ahogy akkor is biztosították a térítésmentes használatot, ez most is így van.  
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a Hajdúböszörményi Tankerületi Központtal (4220 Hajdúböszörmény, Mester 
utca 9.) kötött vagyonkezelési szerzıdés és megállapodás módosításáról szóló elıterjesztés 
határozati javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
29/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete úgy határoz, hogy a Hajdúböszörményi 
Tankerületi Központtal (4220 Hajdúböszörmény, Mester utca 9. szám) az elıterjesztés 
mellékletét képezı vagyonkezelési szerzıdés módosítást és megállapodás módosítást köti. 

Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételérıl gondoskodjon, valamint 
felhatalmazza a vagyonkezelési szerzıdésmódosítás, valamint a megállapodás módosítás 
aláírására. 

Felelıs: Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: 2020. március 15. 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
TIZENKILENCEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés megyei jogú 
városi cím elnyerése támogatására 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport 
Városfejlesztési; Egészségügyi és Szociális bizottságok az elıterjesztés határozati javaslatát 
elfogadásra javasolják. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a Hajdúböszörmény megyei 
jogú városi cím elnyerését tőzte ki célul. Hajdúnánás, mint a Hajdúkerületi Hajdúvárosok 
Egyesületének tagja támogatja az egykori hajdúkerület központ ilyen jellegő törekvését és 
határozatával erısíti meg szándékát.    
Majd megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy a jelenleg hatályos törvények szerint ez a kérelem 
nem támogatható.  
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr elmondta, hogy nem az elıterjesztés és a mi döntésünk a törvénytelen. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
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A képviselı-testület megyei jogú városi cím elnyerése támogatásáról szóló elıterjesztés határozati 
javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
30/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
A közel 415 évvel ezelıtt Korponán kihirdetetett Nagyhajdú Adománylevél mintegy tízezer 
hajdúnak biztosított sajátos, közösségi nemesi elıjogokat és nem utolsósorban birtokot.  
A hajdúk nagy jótevıje, Bocskai István Fejedelem ezzel a maga korában egyáltalán nem 
szokványos cselekedettel egy katonáskodó népelemet mentett meg a pusztulástól és vetette meg 
alapjait egy sajátos mezıvárosi létnek, amely a mai napig életképes tudott maradni, itt a 
Hajdúságban.  
 
A hét hajdúváros - Böszörmény, Dorog, Hadház, Nánás, Polgár, Szoboszló és Vámospércs 
ekkor lépett a hajdú önazonosság útjára, melyre napjainkban is büszkének kell lennünk. A 
hajdúvárosok szoros kapcsolata a közös múltban gyökerezik. Ez a közös múlt, a közös értékek, 
az összetartozás, a hagyományaink ápolása, dicsı fejedelem iránt érzett tisztelet mind a mai 
napig összetartja a hajdúvárosokat. Ezen alapértékek mentén tudtak a hajdútelepülések 
fennmaradni és fejlıdni együtt, közösen az elmúlt évszázadokban az új feladatok és kihívások 
megtalálásával, elérésével. A 17. század elején Hajdúböszörmény hozta létre a Hajdúkerületet a 
hat hajdúvárossal, amelynek Böszörmény lett a székhelye egészen a 19. század végéig. Ebbıl is 
jól látszódik, hogy a hajdúváros milyen régóta tölt be központi közigazgatási szerepet 
térségünkben, s tartja egyben a hajdúvárosok közös szellemiségét, kultúráját, történelmét. 
 
Mindezek tükrében Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete, mint a 
Hajdúkerületi Hajdúvárosok Egyesületének tagja, ezen határozata meghozatalával támogatását 
fejezi ki Hajdúböszörmény város azon kezdeményezése iránt, hogy a Hajdúkerület egykori 
székhelye, Hajdúböszörmény város megyei jogú városi címet kapjon. 
 
Felkéri a polgármester, hogy a határozatot Hajdúböszörmény város polgármestere részére küldje 
meg. 
 
Felelıs:   Szólláth Tibor polgármester 
Határidı:  azonnal      

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
HUSZADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a Nánás Pro Cultura 
Nonprofit Kft. (4080 Hajdúnánás, Köztársaság tér 6.) kérelmérıl 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az elıterjesztés határozati javaslatát 
elfogadásra javasolja.  
(A bizottsági javaslat a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, hogy a Kéky Lajos Mővelıdési Központ 
vonatkozásában a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. és a Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
közötti üzemeltetési szerzıdés módosítása szükséges TOP CLLD Kulcsprojekt pályázati fejlesztés 
megvalósulása érdekében. Az eddigi biztosítékot nem tartották elegendınek, így kártérítési 
felelısség szerzıdésbe foglalása szükséges. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
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(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. (4080 Hajdúnánás, Köztársaság tér 6.) 
kérelmérıl szóló elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
31/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzati vagyonról és az arról 
való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló, többször módosított 21/2011. (X. 25.) 
Önkormányzati Rendelet 5. § (3) bekezdése alapján úgy határoz, hogy az önkormányzati 
tulajdonban lévı Hajdúnánás, belterület 4946 helyrajzi számú, természetben a 4080 Hajdúnánás, 
Bocskai 5. szám alatti ingatlan vonatkozásában 2011. november 30. napján a Nánás Pro Cultura 
Nonprofit Kft.-vel (4080 Hajdúnánás, Köztársaság tér 6.)  megkötött, 2019. november 29. 
napján kiegészített üzemeltetési szerzıdést a határozathoz mellékelt tervezet alapján módosítja. 
 
Felkéri a jegyzıt, hogy a szükséges intézkedések megtételérıl gondoskodjon, valamint 
felhatalmazza a polgármestert az üzemeltetési szerzıdés kiegészítés módosításának aláírására. 

 
Felelıs: Dr. Kiss Imre jegyzı 
Határidı: 2020. március 20. 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
HUSZONEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a Hajdúnánás 
Sportklub (4080 Hajdúnánás, Irányi u. 3. szám) kérelmérıl 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az elıterjesztés határozati javaslatát 
elfogadásra javasolja. 
(A bizottsági javaslat a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, hogy a Hajdúnánás Sportklub elnöke azzal 
kérelemmel fordult a képviselı-testülethez, amelyben kéri, hogy a 85.000.000,-Ft, valamint az 
50.000.000,-Ft összegő sportcsarnok beruházáshoz kapott támogatás elszámolási határideje a 
beruházáshoz kapcsolódó TAO támogatás elszámolásához igazodva 2020. július 31. napjára 
módosuljon. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy meg fogják szavazni és támogatni fogják az 
elıterjesztést.  
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a Hajdúnánás Sportklub (4080 Hajdúnánás, Irányi u. 3. szám) kérelmérıl szóló 
elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
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32/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Hajdúnánás Sportklub (4080 
Hajdúnánás, Irányi u. 3. szám) kérelmét megismerve úgy határoz, hogy a 171/2017. (V. 25.) 
számú Képviselı-testületi Határozattal megítélt és a 181/2018. (IV. 26.), a 32/2019. (I. 31.) 
valamint a 172/2019. (VIII.14). számú Képviselı-testületi Határozatokkal módosított 
85.000.000,-Ft összegő támogatás, továbbá a 241/2016. (IX.22.) és a 172/2017. (V. 25.) számú 
Képviselı-testületi Határozatokkal megítélt 50.000.000,-Ft összegő támogatás elszámolási 
határidejét 2020. július 31. napjára módosítja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a Hajdúnánás Sportklub elnökét a képviselı-testület döntésérıl 
tájékoztassa, valamint felhatalmazza a mellékelt támogatási megállapodás módosítások 
aláírására. 
 
Felelıs: Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: 2020. március 15. 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
HUSZONKETTEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a Tedej Zrt. 
(4085 Hajdúnánás-Tedej, Fı út 9. szám) kérelmérıl 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést a bizottságok nem tárgyalták.  
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, a Tedej Zrt. az IKSZT épületét, valamint az 
ahhoz tartozó telekrészt kívánja megvásárolni munkásszálló kialakítása céljából, a testületnek 
döntenie kell az értékesítési szándékáról. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
Bódi Judit képviselı asszony jelezte, hogy személyes érintettség okán nem vesz részt a 
szavazásban. 
 
Oláh Miklós képviselı úr jelezte, hogy személyes érintettség okán nem vesz részt a szavazásban. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 10 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a Tedej Zrt. (4085 Hajdúnánás-Tedej, Fı út 9. szám) kérelmérıl szóló 
elıterjesztés határozati javaslatát 9 igen és 1 nem (Dr. Éles András) szavazattal elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
33/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzati vagyonról és az arról 
való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) Önkormányzati Rendelet 14. § (1) 
bekezdése alapján úgy határoz, hogy az önkormányzat tulajdonát képezı hajdúnánási, 6333 
helyrajzi számú, természetben a 4085 Hajdúnánás-Tedej, Elıháti u. 1. szám alatti ingatlan 
mellékelt térképen jelölt részét nyilvánosan meghirdetett versenytárgyalás útján kívánja 
értékesíteni nettó 47.110.000,- Ft kiinduló licitár megjelölésével. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételérıl gondoskodjon, valamint 
felhatalmazza a telekalakítással vegyes adásvételi szerzıdés aláírására. 

Felelıs: Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: 2020. március 02. – a pályázati kiírás megjelentetésére 
 2020. március 30. – a szerzıdés megkötésére 

 
                 Oláh Miklós 

 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
HUSZONHARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a Somorjai 
László Városi Sportcsarnok és a Hódos Imre Sport- és Rendezvénycsarnok Mőködési 
Szabályzatának megalkotásáról és a bérleti díjak megállapításáról 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja; a Mővelıdési, 
Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság nem hozott döntést; Városfejlesztési Bizottság nem hozott 
döntést; az Egészségügyi és Szociális Bizottság az elıterjesztés határozati javaslatát elfogadásra 
javasolja. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, hogy a testület a decemberi ülésén kérte, hogy 
a csarnok mőködésére vonatkozóan készüljön szabályzat, az elıterjesztés így a két sportcsarnok 
mőködési rendjét és a bérleti díjak mértékét tartalmazza. A bizottsági ülésen felvetıdött egy olyan 
mulasztás, amelyet a hivatal követett el, méghozzá az, hogy a bérleti szerzıdés nem tartalmazta, 
azokat a kitételeket, amiket bár külön szavazással, de a képviselı csoportok együttesen 
megállapodtak. Errıl tájékoztatta a sportklub elnökét, a szerzıdés módosítás elkészült.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
Bódi Judit képviselı asszony ismertette a bizottsági javaslatot. Szeretnék látni, hogy az új 
sportcsarnokkal hogyan állunk, milyen feltételekkel adtuk oda eddig bármelyik helységet és mi a 
további cél. A bizottság szívesen segít az elıterjesztés elkészítésében, mert úgy gondolja, hogy ez 
most nincs megfelelıen elıkészítve.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr azt javasolta, hogy vegyék le ezt a napirendi pontot a tárgyalandók 
közül. 
Majd szavazást rendelt el arról, hogy vegyék le a napirendi pontot a tárgyalandók közül.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a Somorjai László Városi Sportcsarnok és a Hódos Imre Sport- és 
Rendezvénycsarnok Mőködési Szabályzatának megalkotásáról és a bérleti díjak megállapításáról 
szóló elıterjesztést, mely szerint az elıterjesztést vegyék le a tárgyalandó napirendek közül 12 igen 
szavazattal elfogadta.  
 
HUSZONNEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés az 
önkormányzat és intézményei 2021-2022. évi villamos energia közbeszerzésére 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Városfejlesztési bizottságok az elıterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolják. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
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Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, hogy a Sourcing Hungary Szolgáltató Kft. 
szervezésében több csoportos villamos energia és földgáz közbeszerzésben vettünk részt, nagyon 
jó tapasztalatokkal, így javasolható, hogy ismét csoportos közbeszerzéshez csatlakozzunk, hiszen 
több település összefogva, nagyobb mennyiség meghirdetésével jelentıs árelınyt tud elérni  
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület az önkormányzat és intézményei 2021-2022. évi villamos energia 
közbeszerzésérıl szóló elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
34/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat és intézményei, 
valamint a Hajdúnánási Építı és Szolgáltató Kft. 2021. január 1. és 2022. december 31. közötti 
idıszakra vonatkozó intézményi felhasználási célú és közvilágítási célú villamos energia 
beszerzésére csatlakozik a Törökbálinti Városgondnokság (2045 Törökbálint, Munkácsy Mihály 
utca 74.) gesztorságával létrejött beszerzıi csoporthoz. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy az elıterjesztés mellékletét képezı „Nyilatkozat a tagság 
fenntartásáról” elnevezéső dokumentumot aláírja. 
 
A közbeszerzési eljárás lefolytatásával a Sourcing Hungary Szolgáltató Kft-t (1138 Budapest, 
Madarász Viktor u. 47-49., cégjegyzékszám: 01-09-893344, adószám: 14198391-2-41) bízza meg. 
Felhatalmazza a polgármestert az elıterjesztés mellékletét képezı „Szerzıdés villamos energia 
közbeszerzési eljárás lefolytatása” elnevezéső szerzıdés aláírására. A közbeszerzési eljárás 
lefolytatásának díja 51.666,66 Ft/hó + ÁFA. Az elsı számla kiállítása a szolgáltató által 
támogatott energiakereskedelmi szerzıdés hatálybalépésének napján, majd azt követıen havi 
rendszerességgel történik, összesen 24 alkalommal. 

 
Felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a megbízási díjnak a 2021. és 2022. évi 
költségvetésben történı tervezésérıl. 
 
Felelıs:  Szólláth Tibor polgármester 

 Határidı: 2020. március 16. - a nyilatkozat és a szerzıdés aláírására 
  2021. január 31.  - a 2021. évi költségvetésben való tervezésre 
  2022. január 31.  - a 2022. évi költségvetésben való tervezésre 

 
 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
HUSZONÖTÖDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés önkormányzat által 
üzemeltetett ingatlanban lévı helyiség bérlés útján történı hasznosításáról 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Városfejlesztési bizottságok az elıterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolják. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 



83 

 

 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, hogy a Hajdúnánás Sportklubbal üzemeltetési 
szerzıdés került megkötésre a Hunyadi u. 9. szám alatt megépült Hódos Imre Sport-és 
Rendezvénycsarnok kapcsán.  Az üzemeltetési szerzıdés értelmében az önkormányzat piaci alapon 
hasznosíthatja a csarnokot, így szükséges a büfé helyiség bérleti jogának nyilvánosan meghirdetett 
versenytárgyalás útján történı hasznosítása, 5 éves határozott idıre, 5000,-Ft+Áfa/alkalom 
kiinduló licitáron. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
Bódi Judit képviselı asszony azt kérte, hogy ezt is vegyék le a tárgyalandó napirendek közül.  
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el, Bódi Judit képviselı asszony javaslatáról, mely szerint 
a napirendet vegyék le a tárgyalandók közül. 
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület az önkormányzat által üzemeltetett ingatlanban lévı helyiség bérlés útján 
történı hasznosításáról szóló elıterjesztés levételét a tárgyalandó napirendi közül 12 igen 
szavazattal elfogadta. 
 
HUSZONHATODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés 
ingatlanfelajánlásról 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Városfejlesztési bizottságok az elıterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolják. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a Bethlen Gábor körúti kisköz 3 
tulajdonosa döntött úgy, hogy ingatlanrészüket önkormányzatunknak ajándékozzák, a testületnek 
az ingatlanrészek elfogadásáról szükséges döntenie. 
Majd megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület az ingatlanfelajánlásról szóló elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
35/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzati vagyonról és az arról 
való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) Önkormányzati Rendelet 17. § (1) 
bekezdése alapján úgy határoz, hogy köszönettel elfogadja az alábbi magánszemélyek által 
felajánlott, a hajdúnánási 1153 helyrajzi számú ingatlan alábbi tulajdonrészeit: 
- Máté Péter Károly 6724 Szeged, Ipoly sor 7. A IX/26. szám alatti lakostól 52/297 tulajdoni 

hányad, 
- Véber Sándor 4080 Hajdúnánás, Hajdú utca 44. szám alatti lakostól 13/297 tulajdoni 

hányad, 
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- Véber István 4220 Hajdúböszörmény, Karap Ferenc utca 9. I/5. szám alatti lakostól 13/297 
tulajdoni hányad. 

A Képviselı-testület a felajánlott vagyont az önkormányzat forgalomképtelen törzsvagyonába 
sorolja be. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételérıl gondoskodjon, valamint 
felhatalmazza az ajándékozási szerzıdések aláírására. 
 
Felelıs: Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: 2020. március 15. 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
HUSZONHETEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés az önkormányzati 
tulajdonú Hajdúnánás, belterület 3612 hrsz-ú, természetben 4080 Hajdúnánás, Bocskai utca 42. 
szám alatti ingatlan társasházi minısítésének megszőntetésérıl 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális bizottságok az 
elıterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolják. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, hogy a testület 2019 szeptemberében számú 
döntött a Bocskai utca 42. szám alatti ingatlan telekalakításáról. A bejegyzés teljesítéséhez az 
ingatlanon alakított társasház megszőntetése javasolt.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület az önkormányzati tulajdonú Hajdúnánás, belterület 3612 hrsz-ú, természetben 
4080 Hajdúnánás, Bocskai utca 42. szám alatti ingatlan társasházi minısítésének megszőntetésérıl 
szóló elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
36/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107.§ -ában foglalt feladatkörében a Hajdúnánás belterület 
3612 hrsz.-ú, a természetben 4080 Hajdúnánás, Bocskai utca 42. szám alatt fekvı ingatlanon, az 
elıterjesztés melléklete szerinti – módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratával 
a társasház megszőntetését jóváhagyja. 
 
Felkéri a jegyzıt a szükséges intézkedések megtételére, valamint felhatalmazza a polgármester 
az alapító okirat módosításának aláírására. 
 
Felelıs:   Dr. Kiss Imre jegyzı 
Határidı:   2020. március 31. 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
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HUSZONNYOLCADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a 4080 
Hajdúnánás, Hunyadi utca 6-8.C. 4/13. szám alatti, 4080 Hajdúnánás, Hunyadi utca 7. szám alatti 
és Hajdúnánás külterület 0855/2 hrsz.-ú önkormányzati tulajdonú ingatlanok értékesítésérıl 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja I-III. pontjai A./ 
változatát, Városfejlesztési Bizottság: I-II. pontjának B./ változatát nem javasolja elfogadásra, III. 
pontjának A./ változatát elfogadásra javasolják. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzıkönyv mellékletét képezik.) 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, hogy a Hajdúnánáson megvalósuló fejlesztések 
önerejének biztosítékaként szolgálhat a Hunyadi utca 6-8. C. lph. 4/13. a Hunyadi utca 7. és a 
0855/2 hrsz-ú legelı ingatlanok vételárából befolyt összeg. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy ez az elıterjesztés két ingatlan és egy legelı 
értékesítésérıl szól. Alapvetıen nem az értékbecsléssel van a probléma, hanem nem akarják 
értékesíteni a két ingatlant. Kérte polgármester urat, hogy így tegye fel a szavazást. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy az ott lakó már sokszor tett erre javaslatot. 
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy ez üres lakás és nem a bérlı akarja megvenni, 
hanem a szomszéd. 
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy támogatják a legelı célú értékesítést és támogatják 
a kereskedelmi célú értékesítést is. Viszont nem támogatják a két lakrész értékesítését. A 
„börtönbizniszhez” hasonló felvetések fordulnak elı. A lakásállomány ilyen módon történı 
értékesítése nem lehet célja a városnak, képviselı-testületnek. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy jogszabály szabályozza az önkormányzati 
tulajdonú lakások értékesítését.  
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr elmondta, hogy a mindenkori képviselı-testület által meghatározott 
felértékelés alapján készült ármegállapítás követıen nyilvános versenytárgyalás keretében történik. 
Akkor ezt a hivatal vagyoncsoportjának ügymenetelére vagy pedig a mindenkori vevık közti 
kapcsolatra értette képviselı úr.  
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy nem törvénytelen, de felvet erkölcsi és etikai 
kérdéseket. 
 
Bódi Judit képviselı asszony elmondta, hogy semmiképpen sem a hivatali dolgozók 
minısítésérıl szól. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatának I-III. pontjairól.   
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a 4080 Hajdúnánás, Hunyadi utca 6-8.C. 4/13. szám alatti, 4080 Hajdúnánás, 
Hunyadi utca 7. szám alatti és Hajdúnánás külterület 0855/2 hrsz.-ú önkormányzati tulajdonú 
ingatlanok értékesítésérıl szóló elıterjesztés határozati javaslatának I. pontjának A./ változatát 6 
igen 5 nem (Bódi Judit, Kállai Zsolt, Dr. Éles András, Bakó Sándor, Török István) szavazattal és 1 
tartózkodás mellett (Oláh Miklós) nem fogadta el.  
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A képviselı-testület a 4080 Hajdúnánás, Hunyadi utca 6-8.C. 4/13. szám alatti, 4080 Hajdúnánás, 
Hunyadi utca 7. szám alatti és Hajdúnánás külterület 0855/2 hrsz.-ú önkormányzati tulajdonú 
ingatlanok értékesítésérıl szóló elıterjesztés határozati javaslatának I. pontjának B./ változatát 11 
nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett (Oláh Miklós) nem került elfogadásra. 
 
A képviselı-testület a 4080 Hajdúnánás, Hunyadi utca 6-8.C. 4/13. szám alatti, 4080 Hajdúnánás, 
Hunyadi utca 7. szám alatti és Hajdúnánás külterület 0855/2 hrsz.-ú önkormányzati tulajdonú 
ingatlanok értékesítésérıl szóló elıterjesztés határozati javaslatának A./ pontját 6 igen 4 nem (Bódi 
Judit, Dr. Éles András, Bakó Sándor, Török István) szavazattal és 2 tartózkodás mellett (Oláh 
Miklós Kállai Zsolt,) nem került elfogadásra. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az üzlethelység értékesítésérıl. 
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a 4080 Hajdúnánás, Hunyadi utca 6-8.C. 4/13. szám alatti, 4080 Hajdúnánás, 
Hunyadi utca 7. szám alatti és Hajdúnánás külterület 0855/2 hrsz.-ú önkormányzati tulajdonú 
ingatlanok értékesítésérıl szóló elıterjesztés határozati javaslatáról 10 igen 2 nem szavazattal 
elfogadta. 
 
37/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat tulajdonban lévı 
lakások és helyiségek elidegenítésérıl szóló 26/2017. (XII. 20.) Önkormányzati Rendelet 
alapján, a Kulcsár Bt. (4031 Debrecen, Bojtorján u. 3.) által felértékelt  
50/A/4 helyrajzi számú, 27 m2 alapterülető, „üzlet” megnevezéső, természetben a 4080 
Hajdúnánás, Hunyadi u. 7. szám alatti önkormányzati ingatlan forgalmi értékét az alábbiak 
szerinti értékben jóváhagyja, és nyilvánosan meghirdetett versenytárgyalás útján értékesíteni 
kívánja 5.480.000 Ft kiinduló licitár meghatározásával. 

 
Felkéri a jegyzıt, hogy a szükséges intézkedések megtételérıl gondoskodjon, valamint 
felhatalmazza a polgármestert a versenyeztetési eljárás hirdetményének aláírására. 
 
Felelıs: Dr. Kiss Imre jegyzı 
Határidı: 2020. március 30. – a pályázati felhívás megjelenítésére 
 

A képviselı-testület a 4080 Hajdúnánás, Hunyadi utca 6-8.C. 4/13. szám alatti, 4080 Hajdúnánás, 
Hunyadi utca 7. szám alatti és Hajdúnánás külterület 0855/2 hrsz.-ú önkormányzati tulajdonú 
ingatlanok értékesítésérıl szóló elıterjesztés határozati javaslatáról 6 igen 4 nem szavazattal és 2 
tartózkodás mellett elfogadta. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a legelı értékesítésérıl. 
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a 4080 Hajdúnánás, Hunyadi utca 6-8.C. 4/13. szám alatti, 4080 Hajdúnánás, 
Hunyadi utca 7. szám alatti és Hajdúnánás külterület 0855/2 hrsz.-ú önkormányzati tulajdonú 
ingatlanok értékesítésérıl szóló elıterjesztés határozati javaslatáról 11 igen szavazattal 1 
tartózkodás (Török István) mellett elfogadta. 
 
38/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzati vagyonról és az arról 
való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) Önkormányzati Rendelet 10. § 
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alapján úgy határoz, hogy az önkormányzat tulajdonát képezı Hajdúnánás, 0855/2 hrsz.-ú, 
16524 m2-es alapterülető legelı megnevezéső önkormányzati ingatlan forgalmi értékét 
3.370.896,- Ft értékben jóváhagyja, és nyilvánosan meghirdetett versenytárgyalás útján, 
13.200.000, Ft kiinduló licitár meghatározásával értékesíteni kívánja azt. A versenyeztetési 
eljárás hirdetményének elkészítésekor különös tekintettel kell eljárni a mezı- és erdıgazdasági 
földek forgalmáról szóló 2013. évi CXXII. törvény rendelkezéseinek vonatkozásában. 
 
Felkéri a jegyzıt, hogy a szükséges intézkedések megtételérıl gondoskodjon, valamint 
felhatalmazza a polgármestert a versenyeztetési eljárás hirdetményének aláírására. 
 
Felelıs: Dr. Kiss Imre jegyzı 
Határidı: 2020. március 30. – a pályázati felhívás megjelenítésére 

 
 

                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
HUSZONKILENCEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés 
önkormányzati tulajdonú ingatlanok forgalmi értékének jóváhagyásáról és vételár megállapításáról 
Elıadó: Dr. Kiss Imre jegyzı 
 
Az elıterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az elıterjesztés határozati javaslatának 
A./ változatát elfogadásra javasolja. 
(A bizottsági javaslat a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr összegzésében elmondta, hogy a Mártírok útja 1. 4. emelet 14. szám alatti 
lakásra elıvásárlási joggal rendelkezıtıl érkezett szándéknyilatkozat megvásárlásra. A képviselı-
testületnek ezen ingatlan forgalmi értékének jóváhagyásáról és a vételár megállapításáról szükséges 
döntést hoznia. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés.   
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület önkormányzati tulajdonú ingatlanok forgalmi értékének jóváhagyásáról és 
vételár megállapításáról szóló elıterjesztés határozati javaslatát 6 igen (Szólláth Tibor, Nagyné 
Legény Ildikó, Dr. Csiszár Imre, Nagyné Juhász Krisztina, Ötvös Attila, Dózsa Miklós) szavazattal 
és 6 tartózkodás (Bódi Judit, Török István, Oláh Miklós, Bakó Sándor, Kállai Zsolt, Dr. Éles 
András) mellett nem fogadta el.  
 
HARMINCADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Elıterjesztés a „Zöld Város - 
kivitelezések” tárgyú közbeszerzéshez kapcsolódó önerı biztosításáról   
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az elıterjesztést a bizottságok nem tárgyalták.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy az „Aktív közösségi zöldterület 
kialakítása és a helyi termelıi piac infrastrukturális fejlesztése Hajdúnánáson” elnevezéső projektre 
vonatkozóan 2018 májusában született támogató döntés, amelynek összege 600.000.000 Ft vissza 
nem térítendı támogatás. Az elsı közbeszerzési eljárás eredménytelen lett. Ezt követıen ismért 
elıkészítésre került a folyamatba épített ellenırzés, amely kapcsán 2019 decemberében jelent meg 
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a közbeszerzési felhívás, jelen esetben pedig 2020. 02. 25. a Bíráló Bizottság kiértékelte a beérkezett 
ajánlatokat. 
Majd megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés.   
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy még a korábbi képviselı-testület 3 projekt 
megvalósítására 100 millió forintot hagyott jóvá. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy van egy pályázat, ami jó lenne, ha megvalósulna. 
A kivitelezı nem írta alá, ezért új közbeszerzést kellett kiírni és ez most eredményes, ezt benyújtják 
a miniszterelnökségre, és tudnak pót önrészre pályázni. Ha nyerünk, akkor a hitelösszeget csökkenti 
a megnyert forrás.  
 
Török István alpolgármester úr elmondta, hogy támogatják a felújítást. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati javaslatáról.  
 
(A szavazásban 12 fı képviselı vett részt.) 
 
A képviselı-testület a „Zöld Város - kivitelezések” tárgyú közbeszerzéshez kapcsolódó önerı 
biztosításáról szóló elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen szavazattal elfogadta.  
 
A lefolytatott szavazásokra való tekintettel az alábbi határozatok hozta: 
 
39/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete az „Aktív közösségi zöldterület 
kialakítása és a helyi termelıi piac infrastrukturális fejlesztése Hajdúnánáson” elnevezéső TOP-
2.1.2-15-HB1-2016-00002 azonosítószámú Európai Uniós pályázat önerejének finanszírozására 
88.372.694 Ft, azaz nyolcvannyolcmillió-háromszázhetvenkétezer-hatszázkilencvennégy forint 
összegő hosszú lejáratú fejlesztési hitel felvételét határozza el a számlavezetı OTP Bank Nyrt-
tıl az alábbiak szerinti fıbb feltételekkel: 
 a hitel futamideje: 20 év; 
 a hitel lejárata: 2040. 12. 31. 
 kamat: 3 havi BUBOR + 2,5%; 
 rendelkezésre tartási idı: folyósítási feltételek teljesülésétıl – 2021. december 31-ig; 
 rendelkezésre tartási jutalék: évi 0,5 % 
 törlesztés ütemezése: negyedévente változó összeggel, 2023. december 1-jei kezdettel; 
 a hitel fedezete:  

o az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 84. § (4) bekezdése alapján 
figyelembe vehetı bevételek óvadéki joggal való terhelése a hitel futamideje alatt a hitel 
és járulékai erejéig; 

o az OTP Bank Nyrt. javára 88.372.694 Ft hitel és járulékai erejéig alapított jelzálogjog, 
elidegenítési és terhelési tilalom a Hajdúnánás 5761/1 helyrajzi számú ingatlanra. 

 
A képviselı-testület hozzájárul az OTP Bank Nyrt. javára a hitel és járulékai erejéig alapított 
jelzálogjog bejegyzéséhez az önkormányzat tulajdonában álló Hajdúnánás, Arany János utca 45. 
szám alatti 5761/1 helyrajzi számú ingatlanra. 
 
A képviselı-testület kötelezettséget vállal a hitel és járulékainak megfizetésére és ezen 
kötelezettséget a hitel futamideje alatti éves költségvetésekbe betervezi. 
 
A képviselı-testület felkéri a polgármestert, hogy Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 
2011. évi CXCIV. törvény, valamint az adósságot keletkeztetı ügyletekhez történı hozzájárulás 
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részletes szabályairól szóló 353/2011. (XII. 30.) Kormányrendelet 5. § (1) bekezdése szerint 
nyújtson be kérelmet az adósságot keletkeztetı ügylethez a Kormány részérıl történı elızetes 
hozzájárulás iránt. 
 
A képviselı-testület felkéri a polgármestert a hitelnek az önkormányzat 2020. évi 
költségvetésében történı tervezésére. 
 
A képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert és az önkormányzat szabályzatai szerinti 
pénzügyi ellenjegyzıt a hitelszerzıdés aláírására. 
 
Felelıs:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: 2020. március 31. - az elızetes hozzájárulás megkérése  
 2020. március 2. - a költségvetésben történı tervezésre 
 2020. június 30. - a hitelszerzıdés megkötésére 

 
 
40/2020. (II. 27.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete az „Aktív közösségi zöldterület 
kialakítása és a helyi termelıi piac infrastrukturális fejlesztése Hajdúnánáson” elnevezéső TOP-
2.1.2-15-HB1-2016-00002 azonosítószámú Európai Uniós pályázatok kapcsán többlet forrás 
igényt kíván érvényesíteni az Uniós fejlesztések fejezetbe tartozó fejezeti kezeléső elıirányzatok 
felhasználásának rendjérıl szóló 549/2013. (XII. 30.) Korm. rendelet alapján. 
 
A képviselı-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a többlet forrás igényt benyújtsa.  
 
Felelıs:   Szólláth Tibor polgármester 
Határidı: 2020. május 31. - többlet forrás igénylése 

 
                 Oláh Miklós 
 jegyzıkönyv-hitelesítı  

  
Ezt követıen Szólláth Tibor polgármester úr megadta a kérdések, észrevételek, megjegyzések 
lehetıségét.  
 
Bódi Judit képviselı asszony a Nyíregyházi utcán lévı fáról és járdáról érdeklıdött. Elmondta, 
hogy Varga-Magi Boglárka irodavezetı asszony azt a tájékoztatást adta neki, hogy a fa megmarad 
és a járda kijavításra kerül. A Hódos Imre utcáról, ahogy megyünk ki és a Magyar utca felé nézünk 
ott van egy útjelzı tábla, ami alacsonyan van és ezért nem lehet kilátni az útkeresztezıdésbıl. 
Tudomása szerint ezt a városfejlesztési és üzemeltetési iroda már jelezte a Magyar Közút Zrt. felé. 
A Perczel utcán volt egy olyan lámpatest, amelynek a belsı része lógott, ha ez azóta kijavításra 
került, akkor ez tárgytalan. A Tedejen lévı Sportpálya lezárása mindenkinek gondot okoz ez az 
óvoda, posta, és az IKSZT megközelítésében is. Többen kérdezték, hogy ez a zár mikor lesz 
feloldva. A Perczel utca és a Dobó István utca közötti résznél kialakításra került egy árok és 
magasabban van az árok és a lentebb lévı területen van egy garázs is, ami beázik, azért, mert az 
árok nem tudja elvezetni a vizet. A temetıben a ravatalozónál van egy kerekpártároló, ahhoz hogy 
a kerékpárt betolják sárosak lesznek és célszerő lenne ezt kövekkel lefedni, az urnás síroknak a 
hátsó részénél van egy keresztbevágott út, és felcsapják az utolsó sor síremléket. Az Összefogás 
képviselı csoport minden hétfın várja az ügyfeleket a Nikodémusz utca 5. szám alá fogadóórára.  
 
Török István alpolgármester úr azt kérte, hogy a Dorogi utcán a Hajdúnánási 
Rendırkapitányságnál a parkolási lehetıséget vizsgálják felül.  
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Oláh Miklós képviselı úr elmondta, hogy a Kossuth utcán dolgozók jelezték, hogy a Bocskai 
Filmszínház melletti sikátorban nincs világítás. Az lenne a javaslata, hogy az intézmény kültéri 
világítását kapcsolják fel.  
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy a Bocskai utca 79. és 98. szám alatt lakók a zöld 
felületen parkolnak, erre kellene megoldást találni. A temetınél kialakult egy Volán busz parkoló, 
azt kérdezte, hogy másokat miért nem kényszerítenek ide a busz parkolóba.  Majd felolvasta a 
facebook kiírást „a polgármester úr kabinetvezetıje hétfın fejezte ki sajnálatát amiatt, hogy 
lebukott egy hivatali dolgozó, kabinettag, aki internetes „trollkodás” ügybe keveredett” saját és 
álnéven is provokált. A Gyermekegyészségügyi Centrumnál a kerékpártárolók azok nem 
elegendıek, ami van abba meg nem fér bele a kerékpár, ennek az lesz a következménye, hogy a 
falnak fogják támasztani. Az volt a javaslata, hogy állítsa vissza a város az útkaparók rendszerét, 
rengeteg problémát oldana meg a vízelvezetés és így elıbbre jutnánk. Azt kérdezte, hogy egy 
képviselınek miért nincs joga a hivatal udvarán parkolni, mikor erre korábban már ígéretet kaptak. 
Az önkormányzat közelében munkaidıben nincs lehetıség megállni. Az ı idejükben minden 
képviselınek távirányítója volt a kapuhoz.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy megfogják próbálni a parkolási lehetıséget 
megoldani.  
 
Bakó Sándor képviselı úr elmondta, hogy a költségvetés elfogadása után szeretne visszatérni a 
mondanivalójára. Majd elmondta, hogy a Csiha Gyızı utca végén a lakók jelezték, hogy a 
közmőépítés során az a rész kimaradt a helyreállításból.  
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselı asszony elmondta, hogy a Zrínyi utca végén és az Árpád 
utcán át kellene nézni a hídgyőrőket és az árkokat. A Deák Ferenc utcánál a Bethlen Gábor krt. 
elsı felénél a hídgyőrők be vannak repedve, erre kellene egy megoldást találni. A közfoglalkoztatás 
egy visszatérı téma lett az elkövetkezendı idıben. Elmondta, hogy Kállai Zsolt képviselı úr 
sokszor céloz az aláírásgyőjtésre, szeretné, ha nyíltan boncolgatnánk ezt a témát. Elmondta, hogy 
mindenkinek volt segítıje aláírásgyőjtésre, nem hinné, hogy valaki is erıszakoskodott volna. Bárki 
bárkinek aláírhat, hiszen úgyis a fülkében szavaz. Azt kérte, hogy próbáljunk meg együttmőködni. 
 
Dózsa Miklós képviselı úr elmondta, hogy szeretné megköszönni, hogy a dülıutak egy része 
rendbe van téve, a felelısség a gazdákon van, hogy ez ilyen rendezett maradjon. A Tulipán utcán 
van egy kisköz, ahol közvilágítás van, van egy kisköz, amely elágazik kétfele és az elsı kisközbe 40-
41. szám alá kellene egy közvilágítás kiépítése.  
 
Nagyné Legény Ildikó alpolgármester asszony elmondta, hogy a Tiszavasvári útról érkezett 
megkeresés az E.ON által eltávolított gallyak balesetveszélyesek, szerzıdés van rá, hogy ezeknek 
az ágaknak az elszállítása hamar megtörténik. Az önkormányzat dolgozói elvégezték a munkát, amit 
szeretne megköszönni. A Szalay János Rendelıintézetben a kerékpártárolók hiányát jelezték 
számára, melyre mielıbb megoldást fog keresni. Dr. Éles András képviselı úr felé válaszában 
elmondta, hogy hallott errıl a párbeszédrıl, de ezt egyik dolgozójuk sem erısítette meg. Azt kérte, 
hogy hagyják ezt a helyzetet, ahol a hivatal dolgozóit érintik. 
 
Dr. Csiszár Imre alpolgármester úr elmondta, hogy egy aláírásgyőjtésre hívja fel a figyelmet 
Nemzeti Régiók létrehozásához kapcsolódó online aláírásra.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy 2020. 02. 29-án lesz egy program „Mozogj 
Nánás”, reméli, hogy minél többen részt vesznek rajta. Szeretné, ha képviselı úr befejezné ezt az 
álmérgezést, amit csinál.  
 
Dr. Kiss Imre jegyzı úr elmondta, hogy felolvasná azt a két mondatot, amit a hivatalra, hivatali 
visszaélésre vonatkozik. „Amirıl én tudok az egy 291 fıs csapat, ık a mezıgazdaságban 
helyezkednek el”. Elmondta, hogy nincs ilyen csapat, se 291 fıs, hiszen a közfoglakoztatásnak van 
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egy 265 fıs bázisa és azon felül van hosszútávó közfoglakoztatás. Ha ilyen információ birtokába 
jut képviselı úr keresse meg ıt, mert ı a hivatal vezetıje.  
 
Dr. Éles András képviselı úr elmondta, hogy ha valakirıl a hivatal egy alkalmazottja a következıt 
írja: „na most már jöhetnek az éles… , látom megjelentek a színen”, ha ez megengedhetı a 
polgármesteri hivatalban, akkor cseréljék le a táblát Fidesz irodába.  
 
Mivel több napirendi pont és hozzászólás nem volt, Szólláth Tibor polgármester megköszönte 
a testület tagjainak a végzett munkát és a képviselı-testület nyilvános ülését du. 15,35 órakor bezárta 
és zárt ülést rendelt el.  
 
 

kmft. 
 
 
 
 

 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
 polgármester jegyzı 
 
 
 
 
                                                                  Oláh Miklós 

jegyzıkönyv-hitelesítı 


